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Simru SİLAHTAROĞLU

Siz ciddi misiniz?

>5’te

AYSU ve MİLO
Sesin
dokunuşu

Aysu DURSUN >2’de

Grİ lİste 
sevİncİ 5

Özlem SOYDAN

Kızlar Sivrisi

>6’da

�AntAlyA Havalimanı yönetimi ve 
çalışanları arasında çalışma koşul-
larına yönelik iyileştirme görüşme-
lerinden sonuç çıkmayınca 6 Hazi-
ran’da başlayan kriz devam ediyor.

�Turizm Kaptanları Sendikası Genel 
Başkanı Ümit Akduman, “Havali-
manı çalışanları fazla ve özverili 
çalışmaların karşılığını alamıyor. 
Bu nedenle de olması gerektiği 
gibi çalışıyorlar” dedi. 5’te

KrİZ DevAM eDİYOr

ÖZverİYle ÇAlIŞIYOrlAr

T                                       RSE
KÖŞe

Muratpaşa turist 
getirecek

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

MAnGAlcIlAr 
Yİne İŞ bAŞInDA

Döşemealtı’daki Güver Kanyonu’nda mangal izleri dikkat çekiyor. Mangal 
yakmak yasak olmasına rağmen vatandaşlar yasağa uymamaya devam ediyor

�AntAlyA’dA orman yangınları 
riski artarken, bazı vatandaşlar 
ormanlık alanlarda mangal yak-
maya devam ediyor. Döşemealtı 
ilçesindeki Milli Park içerisinde 
yer alan Güver Kanyonu’nda 
yasak olmasına rağmen 
mangal izleri dikkat çeki-
yor.

�EKoloji Uzmanı 
Prof. Dr. Tuncay Ne-
yişçi ormanlık alanla-
ra giriş çıkışların kontrol 
altına alınması gerektiğini 
ifade ederek, “Biz sorunun 
çözümünü yasaklarda buluyoruz 
fakat bu çözüm değil. Bu konuda 
ciddi yaptırım gerekli” dedi. 4’te

MAnGAl İZlerİ vAr

GeÇMİŞte 

büYüK YAnGIn 
ÇIKMIŞtI

Ekoloji Uzmanı Prof. Dr. Ne-
yişçİ, geçmişte mangalcıla-
rın ateşinden çıkan yangın 
sonucu Güver Kanyonu’nun 
tamamen yandığını ve bir 
orman mühendisinin de ha-
yatını kaybettiğini söyledi.

YAPtIrIM GereKlİ

�AntAlyA Ticaret Borsası, halde iş-
lem gören domates, sebze ve mey-
velerin işlem miktar ve fiyatlarıyla 
ilgili endeks değerlerini açıkladı. 2’de

�GÜnlÜK aza-
mi 2-3 ton ürün 
kurutma kapa-
sitesine sahip 
Yaş Sebze mey-
ve Kurutma Te-
sisi’nde ürünle-
rin dilimlenip, 
paketlenmesi 
ve depolanması 
sağlanacak. 6’da

�RenKli görüntülerin orta-
ya çıktığı heyecanlı yarış-
malara Antalyalılar ve tu-
ristler yoğun ilgi gösterdi. 
Yarışlarda sporcular kıran 
kırana mücadele etti. 8’de

YAt lİMAnI
renKlenDİ

Antalya’da
1 Temmuz Denizcilik 
ve Kabotaj Bayramı 

renkli ve çeşitli 
etkinliklerle kutlandı

Kutsal emaneti 
gururla taşıyoruz
�AnTAlYASpor’un 58’inci 

kuruluş yıldönümü nedeniy-
le mesaj yayınlayan Başkan 

Sinan Boz-
tepe “Kutsal 
emaneti taşı-
yor olmanın 
onurunu ya-
şıyoruz” şek-
linde konuş-
tu. 7’de

büYüKŞehİr’Den 
İKİ Yenİ tesİs

Büyükşehir Belediyesi’nin 
2022 yılında çalışmalarına 

başladığı Kumluca Yaş Sebze 
Meyve Kurutma Tesisi ve 

Paketleme Tesisi faaliyete geçti

serinlemenin 
bile maliyeti var
�KonYAAlTı Sahili’nde 1 gü-

nün maliyeti 1500 liradan baş-
lıyor. loca tercih edilirse mali-
yet 3 katını geçebiliyor. 2’de

Miktarı azaldı
fiyatları arttı

tehlİKelİ
GerGİnlİK
Serik’te gece toplanan 
bir grup, Suriyelilere 
ait araçlara ve iş 
yerlerine zarar verdi
�SERiK’TE toplanan 

bir grup, sloganlar 
atarak meydana gel-
di. Eylemciler ilçenin 
çeşitli bölgelerinde 
oturan Suriyelilere 
ait araçlara zarar ver-
di, ters çevirdi. 3’te

DüKKAnlAr 
ZArAr 
GÖrDü 

İŞ YAvAŞlAtMA YOK AlGI 
YArAtIlIYOr Turizm Kaptanları 

Sendikası Genel 
Başkanı Ümit 

Akduman, 
havalimanında 

yaşanan rötarlarla 
ilgili açıklama

yaptı 

GÜVEN 
GÜNEŞ

AYAKtA AlKIŞlAnDIlAr KeMer’De lAvAntA hAsADI
�BÜYÜKşeHir Belediye-

si bünyesinde hizmet ve-
ren kreş ve gündüz bakı-
mevlerinde eğitim gören 
çocuklar yılsonu göste-
rileriyle alkış aldı. 8’de

�lAvAntA etkinlikleri 
kapsamında Kemer Be-
lediyesi’nin Gedelme 
Yaylası’nda oluşturduğu 
lavanta bahçesinde ha-
sat başladı. 8’de
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Aysu
 DURSUN

Sesin dokunuşu
Ses tonu, diyaloglarda-

ki en etkileyici unsur 
olarak karşımıza çıkıyor. 

Sesin tonu hatta dokunuşu 
bile kelimeleri bambaşka 
anlamlara götürebiliyor. 
Bazen insan, görmeden bile 
bir sese inanabiliyor. İşte ses 
bu kadar etkili ve etkileyici 
bir unsur olarak hayatımızda 
yer ediniyor.

Milo, bana göre minik, 
tatlı, afacan bir bebekti ve 
yaşı kaç olursa olsun bu be-
nim için hep böyle kalmıştı. 
Bebeklik sesinin yumuşak-
lığı, dokunuşu, yüreğimde 
bıraktığı sıcaklığı ile birlikte 
görünüşünü tamamlıyordu. 
Fakat aylar geçiyor, Milo 
büyüyor ve doğal olarak sesi 
de oturmaya başlıyordu.

Milo’nun kendi sesini 
içten içe merak ederken 
hayalimde de canlandırmaya 
çalışıyordum. Benim afacan 
oğluma tatlı, nazik bir ses 
yakışır diyordum. Ve bekle-
diğim gün gelmişti…

Milo, parkta oyun oynar-
ken bir karga gördü. Kendin-
den farklı, siyah ve tehditkar 
bir canlı olarak gördüğü 
kargaya karşı kendini güçlü 
göstermek istedi. Kendini 
korumak ve ben güçlüyüm 
demek için sesini çıkarttı. 
Çıkarttığı ses tok, güçlü ve 
benim minik oğlumdan değil 
de yanımızdaki koca ağaçtan 
geliyor gibi yıllanmıştı. 

Minik, sarı, yumuşacık tüy-
lü, arkadaş canlısı bir golden 

ne kadar güçlü bir ses çıkar-
tabilirdi ki? Ben de kendime 
bunu soruyordum. Milo’nun 
gerçek sesi ile tanışma anım 
işte bu şaşkın duygular ara-
sında gerçekleşmişti. 

Sonra sesinin tonları ile 
oynamayı öğrendi Milo, 
hepimizin öğrendiği gibi. 
Oyun oynarken hırslandı-
ğında, bana sinirlendiğinde, 
bir isteğini dile getirmeye 
çalıştığında… Her durum 
için farklı tonları ortaya 
çıktı. Kendi renklerini buldu 
bizler gibi ama bizlerden 
bir farkı vardı. Onun sesinin 
dokunuşu, hiçbir zaman can 
yakmadı.

Bizler bazen sinirle bazen 
de bilerek can yakıcı söz-
ler sarf ederiz. Bu sözler 
ağzımızdan çıkarken kar-
şımızdakine can acıtıcı bir 
şekilde ulaşır. Aynı sözler 
farklı tonda söylenirken aynı 
etkiyi bırakmazken o ton, 
bıçağın sivriliğini de belirler. 
İşte Milo ile bizim aramız-
daki fark da burada ortaya 
çıkıyordu; Milo’nun o tonu 
yoktu. Yüreğinin saflığı, bu 
sert dokunuşu reddediyor-
du. Fakat dönüp kendimize 
baktığımızda bizim keskinli-
ğimiz, gözümüzü alıyordu.

Sizlerin de canını acıtan 
bazı cümleler vardır; o cüm-
leleri bir düşünün. Düşünün 
canınızı acıtan o dokunuşu. 
Düşünün ve söyleyin bana, 
sizin bıçağınız ne kadar 
sivriydi?

AYSU ve MİLO

Yeni vergiler getirmek 
yerine mevcut siste-
min daha etkin çalış-
tırılması gerektiğine 
dikkat çeken Antal-
ya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Yöne-
tim Kurulu Başkanı 
Ali Bahar, ülke gün-
deminde olan yeni 
vergi paketini değerlen-
dirdi. Türkiye’de vergi ko-
nusunda bir reforma ihtiyaç ol-
duğunu ifade eden Başkan Ali 
Bahar, “Hazine ve Maliye Baka-
nımız Mehmet Şimşek iş dün-
yası örgütlerinin yöneticileriyle 
bu konuda bir toplantı yapıyor 
olsa da paketin içinde ne oldu-
ğunu, medya yansımaları dı-
şında şu ana kadar net olarak 
öğrenmek mümkün olmadı. 
Dolaylı vergilerin toplam vergi 
geliri içindeki payı çok yüksek, 
ücretliler üzerindeki vergi yükü 
de yine oldukça yüksek” diye 
konuştu.

İYİLEŞTİRİLMESİNİ 
UMUYORUZ

Vergilendirilmeyen kazanç-
ların kayıt dışılığı yukarı çek-
tiğini yıllardan beri dile getir-
diklerini ifade eden Başkan Ali 
Bahar, “Sanayi ve hizmet sek-
törlerinde merdiven altı üretim 
yapanların denetlenmemesi se-
bebiyle hem vergi kaybına hem 
de adil olmayan bir rekabet or-
tamına maruz kalıyoruz. etkin-
lik ve etkililik diye iki farklı kav-
ram var. Birincisi işleri doğru 
yapmak, ikincisi ise doğru işle-
ri yapmak. Birinci aşamayı ta-
mamlamadan ikincisine mi 
geçiyoruz? diye kendimize sor-
malıyız. Öncelikle vergisini öde-
meyenlere, kaçak çalışanlara, 
vergi kaçıranlara odaklanmak 
gerekiyor. Sayısı artırılabilecek 
bu örneklerin iyileştirilmesini 
istiyor ve umuyoruz” şeklinde 
konuştu.

Vergi iyileştirmesi gerçekleş-
meden vergi artışının yapılma-
sıyla, kayıt dışı ile gerçek vergi 
ödeyenlerin rekabet edemeye-

ceğini anlatan Başkan 
Bahar, şunları söyle-

di: “Vergi ödeyenleri 
cezalandırmayalım. 
Ancak, mevcut sü-
reç üzerine bazı eleş-
tirilerimiz var. Birin-
cisi, son haftalarda 

gündemde olan ver-
gi paketinin detayla-

rı konusunda bir netlik 
olmaması, planlanan deği-

şiklikler üzerinde kapsamlı tar-
tışmalar yapılmasını engelledi. 
Asgari kurumlar vergisi, yurt-
dışı çıkış harcı, serbest bölgeler-
deki şirketlerin vergilendirilme-
si, ar-ge merkezi ve teknopark 
şirketlerinin vergi istisnalarının 
kaldırılması gibi konuların tar-
tışılması gerekir.”

Serbest bölgedeki şirketler-
den kurumlar vergisi alınma-
sının gündemde olduğunu 
ifade eden Başkan Bahar, şöy-
le konuştu: “1985 yılında ya-
yımlanan 3218 Sayılı Serbest 
Bölgeler Kanunu’nun birin-
ci maddesi, Serbest Bölgelerin 
doğrudan yabancı yatırımları 
artırmanın ve ülkemize tekno-
loji girişini hızlandırmanın te-
mel amaç olduğunu söylüyor. 
Ancak, bu yatırımların ülkeye 
gelmesini sağlamak kadar ülke-
mizde kalmasını sağlamak da 
önemli. Bizim başarılı denebi-
lecek bir serbest bölgeler siste-
mimiz var. Bu yapıya zarar ver-
mek bir yana geliştirmemiz ve 
desteklememiz gerekiyor. Oysa 
biz maçın ortasında kural de-
ğiştiriyoruz. Üstelik doğrudan 
yatırım girişine en çok ihtiyaç 
duyduğumuz dönemde. Deği-
şiklik yapılması planlanan tek-
noparklardaki ar-ge merkezi 
olan şirketlere yönelik vergi is-
tisnalarının kaldırılması konu-
sunu içerik, zamanlama ve ileti-
şim açısından son derece yanlış 
buluyoruz. Yıllardır ülkemiz-
de yüksek teknolojili üretim ve 
ihracat artsın diye çalışıyoruz. 
Bakın ihracatta yüksek tekno-
lojinin payı hala yüzde 3,7 dü-
zeyinde. Hal böyle iken ‘gidin 

Her yıl milyonlarca tatilciyi ağırla-
yan Antalya’nın bu yılki turist he-
defi 17 milyon. ramazan ve kurban 
bayramlarında yoğunluk yaşanan 

kentte 650 bin yatak kapasiteli turizm tesisle-
ri tam kapasite doldu. Yoğun sezona giriş ya-
pılan bu günlerde Antalya’nın dünyaca ünlü 
Konyaaltı Sahili, turistlerin en çok tercih et-
tiği yerlerden biri. Tatilciler, sahilde plaj işlet-
melerinin yanı sıra, halka açık bölümleri de 
tercih edebiliyor. Halka açık bölümlerde şez-
long, şemsiye bulunmuyor. Havlusunu serip 
şemsiyesini açarak yanında getirdiği yiyecek 
ve içecekleri tüketen tatilci, günü en az mali-
yetle değerlendirebiliyor. Tatilci eğer işletme-
leri tercih ederse şemsiye, şezlong, yiyecek 
ve içeceğin yanı sıra, özel localarda değişen 
fiyatlarda hizmet alabiliyor.

LOCALAR 3 BİNDEN BAŞLIYOR

Localar, tatilcilerin sıklıkla tercih ettiği yer-
lerden. 6 ya da 8 kişilik kapasiteleriyle lo-
calar, meyve tabağı ve locaya özel hizmet 
veren personel nedeniyle özellikle rus ve Al-
man tatilciler tarafından tercih ediliyor. 3 
bin liradan başlayan fiyatlar sahil bandın-
da değişiklik gösterip 5 bin liraya kadar çı-
kıyor. Loca yerine şemsiye ve şezlong tercih 
edenlerin cebinden ise minimum 300 lira çı-
kıyor. Yiyecek ve içecekle birlikte gün boyu 
şezlong şemsiyenin kişi başı alkolsüz maliye-
ti, 1500 lira.

ARTIŞ YAPILMAMIŞ 

Sahildeki işletmelerden birinin sorumlusu 
erdoğan Kudal, fiyatlarda artış yapmadıkla-
rını söyledi. Geçen yılki fiyatlardan vatanda-
şa ve tatilcilere hizmet sunduklarını belirten 
Kudal, “300 lira şemsiye ve şezlong fiyatımız. 
3 bin liraya 8 kişilik özel menülere sahip loca-
larımız da var. Locada gün boyu gölgelik bir 
alan imkanı oluyor. Sürekli ilgilenen bir arka-

daşımız ve ikramlarımız oluyor” dedi.
Kudal, sabah kahvaltısı, öğle yemeği ve ak-

şam yemeği imkanı sunduklarını da belirte-
rek, “Gün boyu her türlü yiyecek ve içecek 
imkanını sunuyoruz. Minimum maliyetle 
misafirlerimiz 1 günde burada 1500 lira öde-
miş oluyor” diye konuştu. Sahildeki işlet-
melerde kahvaltı, genelde serpme kahvaltı 
şeklinde veriliyor. Denize sıfır serpme kah-
valtının maliyeti 900 liradan başlıyor. Öğle 
yemeği hamburger olurken akşam yemekle-
ri ise tavuk, et ya da balık ızgara şeklinde su-
nuluyor. Tercihe göre fiyatlar değişiklik göste-
riyor. Sahildeki bir başka işletmenin yetkilii 
Malik Velizade, ilgiden memnun oldukları-
nı söyledi. Şezlong ücretinin 350 lira olduğu-
nu belirten Velizade, “Kahvaltı tabağı çift ki-
şilik ya da tek kişilik. Tek kişi 200 lira, serpme 
olursa 1000 lira. Öğlen hamburger 250 lira, 

akşam yemeğinde ızgara tercih ederlerse mi-
nimum ceplerinden 1500 lira çıkar. Locayı 
tercih ederlerse 5 bin lirayı buluyor” diye ko-
nuştu.

‘FİYATLAR AMERİKA GİBİ’

Tatil için ABD’den Antalya’ya geldiğini, 2 
aydır Konyaaltı Sahili’nde denize girip, gü-
neşlenerek vaktini değerlendirdiğini anla-
tan Bora Kılıçoğlu, fiyatların şaşırtıcı olduğu-
nu söyledi. Kılıçoğlu, “Genel olarak Türkiye 
çok pahalılaşmış. Antalya, Bodrum ve istan-
bul’a göre daha hesaplı. restoranların fiyat-
ları çok artmış. neredeyse ABD seviyesinde. 
Artık ABD’de kazanıp Türkiye’de harcamak 
o kadar kolay değil” dedi. Bora Kılıçoğlu’nun 
eşi Jennifer Kılıçoğlu da Antalya’ya 30 yıldır 
geldiğini, fiyatların bu yıl çok arttığını söyle-
di. DHA

2024 Haziran ayında bir önceki aya göre ve 
geçen yılın aynı ayına göre, Haziran ayında 
miktar endeksleri domateste 39, sebzede 47 
ve meyvede 71, fiyat endeksleri ise domates-
te 964, sebzede 1043 ve meyvede 1839 ola-
rak gerçekleşti. Haziran ayı endeksleri mik-
tarda bir önceki aya göre (aylık) domateste 
yüzde -58.73, sebzede yüzde -62.82 ve mey-
vede ise yüzde -52.86 azaldı. Miktar endeks-
leri ise, geçen yılın aynı ayına göre (yıllık) do-
mateste yüzde -6.83 ve sebzede yüzde -7.88 
azalırken, meyvede yüzde 2.13 arttı. Haziran 
ayında endekslerdeki yıllık değişimler, mik-
tarda domates, sebze ve meyve için 9 yıllık 
ortalama değerlerde olurken, yıllık fiyat en-
dekslerindeki değişimler domates ve sebze 
için ortalama, meyvede ise ortalamanın üs-
tünde gerçekleşti.

REKOR KIRILIYOR 

Haziran ayında domates fiyat endeksi yıl-
lık yüzde 27.49 artarken, miktardaki yüz-
de -6.83’lük düşüş bu yükselişi tetikledi. Seb-
ze fiyat endeksi yıllık yüzde 45.53 artarken, 
sebzenin yıllık miktar endeksindeki yüzde 

-7.88’lik düşüş fiyat endeksinin artışına ne-
den oldu. Meyve fiyat endeksi yıllık yüzde 
89.80 artarken, meyvenin yıllık işlem mikta-
rındaki yüzde 2.13’lük artışa rağmen fiyatlar 
ortalama üstü artış kaydetti. Haziran ayın-
da miktar ve fiyat endekslerindeki aylık de-
ğişimler, domates için son 6 yılın miktarda 
rekor düşüş ve fiyatta ise ortalama üstü ar-
tış olarak gerçekleşti. Bir önceki aya göre (ay-
lık) domates işlem miktar endeksi Haziran 
ayında yüzde -58.73, fiyat endeksi aylık yüz-
de -12.28 düşüş gösterdi. Bir önceki aya göre 
(aylık) sebze işlem miktar endeksi, Haziran 
ayında yüzde -62.82 düşmesine karşılık, iş-
lem fiyat endeksi aylık yüzde 5.95 arttı. Son 6 
yılın Haziran ayları dikkate alındığında seb-
ze miktar endeksinde rekor düşüş ve fiyat 
endeksinde ise rekora yakın artış gerçekleşti. 
Bir önceki aya göre (aylık) meyve işlem mik-
tar endeksi, Haziran ayında yüzde -52.86 dü-
şerken, işlem fiyat endeksi yüzde 89.80 arttı. 
Son 6 yılın Haziran ayları dikkate alındığın-
da aylık değişimler, meyve miktar endeksin-
de rekor düşüş, fiyat endeksinde ise rekor ar-
tış olarak tabloya yansıdı. DHA

Serinlemenin bile 
maliyeti var

Bu yıl 17 milyon turistin gelmesinin beklendiği Antalya’da turistlerin 
sıklıkla tercih ettiği Konyaaltı Sahili’nde 1 günün maliyeti, 1500 liradan 

başlıyor. Loca tercih edilirse maliyet, bu rakamın 3 katını geçebiliyor

TÜrKiYe’nin 233 plajıyla ‘mavi bay-
rak’ şampiyonu Antalya’da, Muratpaşa 
Belediyesi’nin falez plajları, erenkuş, er-
dal inönü, inciraltı, Mobil ve Konserve 
Koyu bu yıl da mavi bayrak almaya hak 
kazandı. Plajlara bayrakları törenle tes-
lim edildi. erenkuş plajında düzenlenen 
törene Başkan Uysal’ın yanı sıra TÜr-
ÇeV Antalya il Koordinatörü Mustafa er-
giydiren, CHP Muratpaşa ilçe Başkanı 
Can Okan Kıran, belediye meclis üyeleri, 
belediye başkan yardımcıları ve yöneti-
cileri ve kent sakinleri katıldı.

Başkan Uysal, törende yaptığı ko-
nuşmada, çevre çalışmalarının aynı za-
manda gelişim gösteren bir bilinç saha-
sı olduğunu söyledi. Muratpaşa’da ‘ego 
insana karşı eko insan’ anlayışıyla çalış-
maları sürdürdüklerini kaydeden Uysal, 
“Çevre çalışmaları meşru müdafaadır, 
hayatın savunulmasıdır dedik. Çevreci 
Komşu Kart gibi önemli bir çalışmayı or-
taya koyduk. Her yıla yayılan çok geniş 
çevre eğitimleri, çevre çalışmaları, çalış-
tay ulusal ve uluslararası ölçekte çalış-
malarla bu alanda yoğunlaştık. Kamusal 
olanakların bize kullanım koordinas-
yon hakkı verdiği yerleri, bizim kullandı-
ğımız alanları da çevreci bir yaklaşımla 
koordine ettik, donattık. Mavi bayrak-
lı plajlarımızdan diğer alanlardaki ça-
lışma alanlarımıza kadar hep bir çevre-
ci yaklaşımla hayata baktık, bakmaya 
gayret ettik. Bu alandaki bilinci yayma-
ya gayret ettik.” ergiydiren ise, Muratpa-
şa Belediyesi’nin aynı zamanda 9 yıldır 
üst üste en iyi çevre eğitim etkinlikle-
ri ödülünü aldığını söyleyerek, “Farklı 
yaş gruplarından gençler, öğrenciler, ge-
nel halkı yaptıkları birçok farklı etkinliğe 
dahil etmeyi başarmış Muratpaşa Bele-
diyesi” diye konuştu. Konuşmaların ar-
dından Başkan Uysal, erenkuş plajında 
mavi bayrağı göndere çekti.  DHA

Uysal’dan 
çevre vurgusu

miktarı azaldı
fiyatları arttı

Antalya Ticaret Borsası (ATB), Antalya hallerinde işlem 
gören domates, sebze ve meyvelerin işlem miktar ve 

fiyatlarıyla ilgili endeks değerlerini açıkladı. Antalya’da 
sebze miktarı azalırken, fiyatta rekora yakın artış gerçekleşti

Ekonomik gelişmelere
karşı korumadayız

ATSO Başkanı Ali Bahar, gündemdeki vergi paketi hakkında 
görüşlerini belirterek, “İş dünyası olarak sürekli kendimizi 

ekonomik gelişmelere ve mevzuat değişikliklerine karşı 
kollayan bir savunma durumundayız” dedi
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MANAVGAT’TA motosiklet sürücüsüne çarparak ölümü-
ne neden olan ve olay yerinden kaçan sürücü Jandarma 
tarafından yakalandı.  Mehmet K.’nın 0.98 promil alkollü 
olduğu, jandarmadaki ilk ifadesinde aracıyla köpeğe çarp-
tığını zannettiğini söylediği öğrenildi. İşlemlerinin ardından 
Mehmet K. çıkarıldığı mahkeme tarafından tutuklandı. İHA

Daha fazla kaçamadı

Manavgat’ta gerçekleşen ka-
zada 1 kişi yaralandı. Kaza, Antal-
ya’nın Manavgat ilçesi D400 Ka-
rayolu üzerinde meydana geldi. 
Antalya-Alanya D-400 Karayolun-
da Antalya istikametinden Alan-
ya istikametine seyir halindeki 
Ahmet Özge Taniş’in kullandı-
ğı  hafif ticari araç Manavgat Çev-
reyolunda Yemişli Mesire alanını 
geçtikten sonra yolun sağındaki 
bariyerlere çarparak devrildi. Yan 

yatan otomobilin sürücüsü Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi İtfaiyesi 
Manavgat Birimine bağlı kurtar-
ma ekibi tarafından araçtan çıka-
rılırken, 112 sağlık ekibinin olay 
yerindeki müdahalesinin ardın-
dan ambulansla hastaneye kal-
dırıldı. Kazanın ardından olay 
yerinden 100 metre uzaklıkta du-
ran Ürdün vatandaşı Nooreddı-
nakh Hamdan’ın kullandığı  ara-
cın da kazaya karıştığı belirlendi. 

Araç sürücüsü kaza yapan aracın 
önce kendi kullandığı araca çarp-
tığını, ardından devrildiğini id-
dia etti. Kazanın meydana geldiği 
yerin yakınında bir iş yerinin gü-
venlik kamerasını inceleyen trafik 
ekibi, Ürdünlü sürücünün kullan-
dığı aracın devrilen araca çarpa-
rak sürücüsünün direksiyon ha-
kimiyetini kaybetmesine ve kaza 
yapmasına neden olduğunu belir-
ledi.  İHA

KAYserİ’De suriye uyruklu 7 yaşında-
ki kız çocuğunun, akrabası tarafın-
dan taciz edilmesinin ardından An-
talya’nın serik ilçesinde Cuma pazarı 

mevkiinde toplanan bir grup, sloganlar ata-
rak meydana geldi. eylemciler ilçenin çeşitli 
bölgelerinde oturan suriyelilere ait araçlara 
taşlar atarak zarar verdi, ters çevirdi. suriye-
lilere ait bir motosiklet cadde orta-
sında ateşe verilerek yakıldı. Göste-
riciler motosiklete müdahale etmek 
için gelen itfaiye ve sağlık ekipleri-
ne engel oldu. Gece ilerleyen saat-
lerde eylemciler, suriyelilere ait iş 
yerlerine taşlarla saldırıp camları-
nı kırdı. Olaylara serik ilçe emniyet 
Müdürlüğüne bağlı ekipler, Çevik 
Kuvvet, Antalya İl emniyet Müdür-
lüğünden takviye olarak gelen Çevik 
Kuvvet ve TOMA’lar ile İlçe Jandarma 
Komutanlığına bağlı jandarma tim-
leri müdahale etti. serik Kaymakamı 
Cemal Şahin, İl emniyet Müdürü Or-
han Çevik, Belediye Başkan Yardım-
cısı Halil Demir, İlçe Jandarma Komu-
tanı Jandarma Üsteğmen Ayhan Aktürk de 
eylemcileri yatıştırmaya çalıştı.

PROVOKASYONA DİKKAT 

Belediye Başkan Yardımcısı Halil Demir, 

polis aracının hoparlöründen toplananla-
ra seslenerek “Lütfen arkadaşlar herhangi 
bir olaya sebebiyet vermeyelim. Duyarlı ola-
lım ve dağılalım. Herkes evine gitsin. Polisi-
mize yardımcı olalım” dedi. Olaylar, polisin 

çabasıyla saat 03.00 sıralarında yatış-
tırıldı. Antalya Cumhuriyet Başsavcı-
lığı tarafından başlatılan soruşturma 
kapsamında, Kayseri’de yaşanan ta-
ciz olayının ardından sosyal medya 
hesaplarından provokatif paylaşım-
lar yapan şüpheliler M.T. ve D.A., gö-
zaltına alındı. 

Zarar GÜNdÜZ OrTaYa ÇIKTI

Antalya’nın serik ilçesinde bir 
grubunu suriyeli sığınmacılara yö-
nelik eyleminin zararı gündüz saat-
lerinde görüntülere yansıdı. Olay-

larda, ilçenin çeşitli bölgelerinde oturan 
suriyeli sığınmacıların araçlarına, iş yerleri-
ne ve evlerine taş atılıp zarar verildi. suriye-
lilere ait 2 motosiklet, cadde ortasında ateşe 
verilip yakıldı. Gece meydana gelen olaylar-
da ev, iş yeri ve motosikletlere verilen zarar, 
gündüz saatlerinde kameralara yansıdı. dHa

MurATPAŞA’DA gerçekleşen 
kazada takla atan araçtan şans 
eresi sağ kurtuldular. Kaza, 00.15 
sıralarında Antalya’nın Muratpa-
şa İlçesi Namık Kemal Bulvarı’n-
da meydana geldi. edinilen bilgi-
ye göre, seyir halindeki Batuhan 
Mert B.’nin kullandığı 07 sJ 429 
plakalı otomobil, sürücüsünün 
direksiyon hakimiyetini kaybet-
mesi sonucu refüje çarparak tak-
la attı.

Kazada sürücü Batuhan Mert 
B. ve otomobilde yolcu olarak 
bulunan Tamer B. yaralandı. 
Kaza esnasında Namık Kemal 

Bulvarı üzerinde seyir halinde-
ki itfaiye ekiplerinin kazayı bil-
dirmesi üzerine bölgeye sağlık 
ve polis ekipleri sevk edildi. İtfa-
iye ekipleri, otomobil içerisinde 
sıkışan Batuhan Mert B. ile Ta-
mer B.’yi sıkıştığı yerden çıkartıp, 
olay yerine gelen sağlık ekipleri-
ne teslim etti.

sağlık ekiplerinin ilk müdaha-
lesinin ardından yaralılar hasta-
neye kaldırıldı. Kaza ile ilgili in-
celeme başlatılırken, hastaneye 
kaldırılan Batuhan Mert B. ile Ta-
mer B.’nin sağlık durumlarının 
iyi olduğu öğrenildi. İHA

Tehlikeli
gerginlik

Serik’te gece toplanan bir grup, Suriyelilere ait araçlara ve iş 
yerlerine zarar verdi. Kayseri’deki taciz olayının ardından sosyal 

medya hesaplarından paylaşımlar yapan 2 şüpheli, gözaltına alındı

Fabrikadaki yangın 
paniğe neden oldu
Kepez’de bulunan bir fabrikanın çatısında 

çıkan yangın büyük panik yarattı

ÇATı izolasyon malze-
melerinin yanması paniğe 
neden olurken dumanlar 
gökyüzünü kapladı. Yan-
gın, saat 10.00 sıralarında 
Antalya’nın Kepez İlçesi 
Avni Tolunay Mahallesi 4524 
Sokak üzerinde meydana 
geldi. Çitle çevrilen ve bir 
fabrikaya ait çatı izolasyon 
malzemelerinin yandığını 
görenler durumu hemen 
112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi. İhbarla olay yerine 
çok sayıda itfaiye ve polis 
ekibi sevk edildi. Vatandaş-
lar itfaiye ekibi gelene kadar 
yangın tüpleri ve hortumlar-

la alevlere müdahale etme-
ye çalıştı. Kısa sürede olay 
yerine gelen itfaiye ekipleri 
yangına müdahale ederken, 
yaklaşık 15 dakikalık çalış-
mayla yangını kontrol altına 
almayı başardı. Çatı izolas-
yon malzemelerinin yanması 
sonucu meydana gelen 
duman gökyüzünü kaplar-
ken, dumanlar şehrin bir çok 
noktasından görüldü. Yan-
gın, ekiplerin 45 dakikalık 
çalışmasıyla söndürülürken 
maddi hasar meydana geldi. 
Ekiplerin yangının çıkışıyla 
ilgili çalışması devam ediyor. 
DHA

Otomobille 
takla attılar

Sürücüsünün direksiyon hakimiyetini 
kaybettiği otomobil önce refüje çarptı daha 
sonra takla attı. Kazada, otomobilde sıkışan 

sürücü ve yolcu şans eseri olay yerinden 
geçen itfaiye ekiplerince kurtarıldıDikkatsizlik kaza getirdi

YOLuN karşısına geç-
mek için bir anda yola 
fırlayan yayalara çarp-
mamak için frene basan 
motosikletli kadın yara-
landı. Kaza, Manavgat ilçe-
si Antalya Caddesi üzerin-
de meydana geldi. Alınan 
bilgiye göre, kullandığı 07 
BCV 34 plakalı motosikle-
tin sürücüsü seda A., yo-
lun karşı tarafına geçmek 
için aniden yola çıkan 
umut Arslan isimli gence 
çarpmamak için frene bas-

tı. Ani fren ile motosikletin 
kontrolünü kaybeden mo-
tosiklet sürücüsü seda A., 
devrilerek motosiklet ile 
birlikte sürüklendi. Kazada 
yaralanan motosiklet sü-
rücüsü 112 sağlık ekibinin 
olay yerindeki müdahale-
sinin ardından ambulans-
la hastaneye kaldırılırken, 
kazaya neden olan umut 
Arslan kazanın kendisi-
nin yola çıkması nedeniy-
le meydana geldiğini söy-
ledi. İHA

kameralarda 
gerçek çıkTı

Manavgat’ta 1 kişinin 
yaralanmasıyla sonuçlanan trafik 

kazasında kazaya karıştığı belirlenen 
diğer başka aracın sürücüsü “Bana 
çarptı” dedi ancak gerçeği güvenlik 

kameraları ortaya çıkardı

Madde bağımlısı gencin
içler acısı hali kamerada

ANTALYA’DA madde 
bağımlılarının en yoğun 
olduğu noktaların başın-
da gelen Zeytinköy’de çe-
kilen görüntülerde, sente-
tik kannabinoid (bonzai) 
maddesinin sıvı hale ge-
tirilerek A4 kâğıdına em-
dirilmiş uyuşturucu halini kullanan bir gencin 
içler acısı hali yürekleri sızlattı. Ayakta durmak-
ta zorlandığı görülen gencin durumu uyuşturu-
cunun verdiği zararı bir kez daha gözler önüne 
serdi. Bir süre kaldırım kenarında oturan genç, 
bir süre sonra kendinden geçti. uzun süre kal-
dırım üzerinde hareketsiz ve kendinden geçmiş 
vaziyette yatan genç, bir süre sonra kendisine 
gelerek çevredekilerden sigara istedi. uyuştu-
rucuya nasıl başladığı sorulan genç “Arkadaş-
larım” şeklinde cevap verdi. Aldığı sigaranın 
içerisine A4 maddesini koyan genç, sigaranın 
etkisiyle tekrar kendinden geçti.  İHA
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Muratpaşa Beledi-
ye Başkanı Ümit 
Uysal, Cem 

Çon’la yaptığı röpor-
tajda, ‘başkanla yemek 
garantili’ turlar düzen-
leyeceklerini duyurdu. 
Yerli turist için değil bu 
turlar. Muratpaşa Beledi-
yesi Antalya’ya yabancı 
turist getirecek. Başkan 
Uysal da tura katılan 
yabancılarla yemek 
yiyecek. “Şu Cem Çon’a 
ilginç bir şey söyleyeyim 
de, gündem olsun” diye 
edilmiş bir kelam değil 
bu; tam aksine ciddi bir çalışma yürütülüyor. İlk ve 
öncelikli hedef Almanya… İşler yolunda giderse, 
Muratpaşa Belediyesi’nin getirdiği ilk Alman kafilesi 
Kasım ayında Antalya’da olacak. 

HÜSEYİN BARANER DESTEĞİ
Antalya’nın bütününü kapsayan tur satışları pek 

yakında başlayacakmış. Antalya merkezin dışında 
şimdilik Elmalı öne çıkıyor. Elmalı Müzesi, şarap 
tadımı gibi uğrak noktaları var bu bölümde. 
Rotanın diğer ayakları için çalışılıyor. Doğudan 
batıya kadar bütün kültürel, tarihi, doğal zen-
ginlikler tur kapsamında olacak. Bir ucu Alanya 
ve Gazipaşa’da, diğer ucu ise Patara’da yani… 
İçlerinde Hüseyin Baraner’in de olduğu bir 
turizmci ekibi proje üzerinde çalışıyor. Projede 
güvenlik çipi gibi detaylar var. Muratpaşa Beledi-
yesi’nin tur paketini satın alarak Antalya’ya gelen 
turistler çiple izlenecek. Herhangi bir güvenlik 
problemi oluştuğunda ise belediye personeli anında 
müdahale edecek.

FALEZ AŞ CANLANDIRILACAK
Belediyenin yurtdışına yönelik turları Falez AŞ 

üzerinden gerçekleştirilecek. 
Daha önce Antalyalılar için 
yurtiçi turlar düzenleyen, 
Karadeniz, Kapadokya gibi 
bölgelere geziler yapan 
Falez AŞ’nin seyahat acen-
tası ruhsatı var ve TÜRSAB’a 
üye. Bir süredir sadece 
Teneffüs Park’ı işleten ve in-
san kaynakları şirketi olarak 
çalışan Falez AŞ böylece ye-
niden canlandırılmış olacak. 
Seyahat acentacılığı zor ve 
zahmetli bir iş. Falez AŞ’de 
bu işi üstlenecek, üstesinden 
gelecek bir ekip de oluşturu-
lacaktır muhtemelen. 

MURATPAŞA TURİST GETİRECEK

Kepez Belediyesi dün bir 
haber servis etti. Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz, 

ekibiyle birlikte mahalleleri, proje 
alanlarını dolaşıyor, incelemelerde 
bulunuyor. Arkasında Kepez’in 
eski belediye başkanı Erdal Öner. 
Koltuğunun altında bir dosya, not 
alıyor. Yeni başkan Kocagöz, eski 
belediye başkanı Öner’i Kepez 
Kalkınma ve Dayanışma Vakfı’nın 
fırınına işletme müdürü olarak 
atadı. Öner’in böyle bir atamaya, 
işe ihtiyacı yok. Geçmişte Makro 
marketlerinin sahibiydi, sonra 
belediye başkanlığı yaptı. Son 
seçimlerde Mesut Kocagöz’ü 
destekledi, yalnız bırakmadı, onun 
için çalıştı, ekibinde yer aldı. Şimdi 
de yanında. Erdal Öner’in yarısı 
bile olmayan insanların egosunu 
biliriz, yanlarına yanaşılmaz. Oysa 
Öner’de bunun gramı yok. Bir 
zamanlar kendi oturduğu koltukta 
bugün oturan başkanın arkasın-
da, koltuğunun altında dosyayla 
dolaşması, sahaya çıkması bunun 
göstergesi. Bu fotoğraf bana bun-
ları anlattı. Alkış!  

Erdal 
Öner’den 

örnek mesai
İdris

ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Yurttan
kısa kısa

Erdoğan imzaladı! 
Kabinede değişiklik

CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip 
Erdoğan’ın imzasıyla Resmi Gazete’de 
yayımlanan karara göre, görevden 
affını isteyen ve görevden af talebi ka-
bul edilen Fahrettin Koca’dan boşalan 
Sağlık Bakanlığı’na Kemal Memişoğlu, 
Mehmet Özhaseki’den boşalan Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlı-
ğına Murat Kurum atandı. 

Kızı için kendini 
siper ederken öldü

BOLU’DA 2 çocuğunun annesi, 16 
yıllık eşi Meltem Zengin ile kayınpe-
deri Turgut Doğanyiğit’i bıçaklayarak 
öldürüp araya giren kayınvalidesi 
Emine Doğanyiğit’i yaralayan Serkan 
Zengin hakkında 1’i ağırlaştırılmış 
olmak üzere 2 kez müebbet ile 3 yıla 
kadar hapis cezası istendi. Emine 
Doğanyiğit, “Eşim kendini siper edip 
sırtından bıçaklanarak öldü” dedi.

Mehmet Aydın’ın 
duruşması ertelendi

‘TOSUNCUK’ lakaplı Mehmet Aydın 
ve ağabeyi Fatih Aydın’ın da araların-
da bulunduğu 20 sanığın yargılandığı 
Çiftlik Bank ana davasında, dosya 
mütalaasını hazırlaması için savcıya 
gönderildi. Mahkeme, Aydın kardeş-
lerin tutukluluk hallerinin devamına 
karar vererek duruşmayı erteledi. 20 
sanığın toplamda 86 bin 114’er yıla 
kadar hapis cezasıyla cezalandırılma-
ları isteniyor.

Bursa’da ormana 
giriş yasağı geldi

BURSA’DA yangın riskine karşı 
ormanlara girişler, 1 Ekim’e kadar 
yasaklandı. Bursa Valiliği’nden 
yapılan yazılı açıklamada, yaz mevsi-
minin başlamasıyla bölgede sıcaklık 
değerlerinin arttığı, büyüme olasılığı 
yüksek orman yangınlarının ortaya 
çıkabileceğinin değerlendirilmesi üze-
rine, yangın riskine karşı ormanlara 
girişlerin 3 ay süreyle yasaklandığı 
kaydedildi.

Uraloğlu açıkladı: 
Harçlar kalkıyor

TERSANE İstanbul’da 3’üncü 

Türkiye Denizcilik Zirvesi’nde 

konuşan Ulaştırma ve Altyapı 

Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, “Mec-

lisimize sunduğumuz bir kanun 

ile Türk Uluslararası Gemi Sicil 

Kanunu kapsamındaki gemileri-

mizden alınan kayıt harcı ile yıllık 

harçlara muafiyet getiriyoruz. Bu 

kapsamda, miras intikali devir iş-

lemlerinden harçları kaldırıyoruz” 

ifadelerini kullandı” dedi. 

Fiyat artıran 
emlakçılara ceza

ANKARA’DA internete koydu-

ğu ilanla evini 15 bin 850 TL’ye 

kiraya vermek isteyen S.K, ken-

disine ulaşan emlakçının ‘20 bin 

liraya kiraya verebilirim’ teklifini 

reddetti. S.K., emlakçı hakkında 

Ticaret Bakanlığı’na şikayette bu-

lundu. Bakanlık tarafından konut 

ilan fiyatlarında fahiş artış yaptığı 

belirlenen 889 emlak işletmesine 

88 milyon 900 bin lira para cezası 

uygulandığı belirtildi.

Kaçak avcılara 
2 milyon TL ceza

VAN Gölü’nde yaşayan ve üre-

mek için suyun akışının tersine 

yüzerek tatlı sulara geçen inci 

kefalleri, yumurtalarını bırakıp 

yeniden göle döndü. 15 Nisan-15 

Temmuz tarihleri arasında süren 

göç yolculuğunda, yavru inci ke-

fallerinin de annelerinin izinden 

göle dönüş yolculuğu devam 

ediyor. Kaçak avcılık yapan 185 

kişiye de yaklaşık 2 milyon 250 

bin TL idari para cezası uygulandı. 

DHA-İHA

Dışarıda cehennem sıcağı… Gezmek, 
tozmak, dolaşmak mümkün değil. Bu 
sıcak havada gidilecek en iyi yer Antal-

ya Müzesi. Püfür püfür esiyor. Alıyorsunuz 60 
liralık Müze Kart, vitrin vitrin geziyor, heykel-

leri, lahitleri inceliyor, bilgileniyor, kültü-
rünüzü artırıyorsunuz. Eskiden yıl boyu 
ücretsizdi, şimdi senede iki defa geçerli 

hale getirdiler. Buna da homurda-
narak, serin serin dolaşın mü-

zenin salonlarında.

Antalya Müzesi 

çok serin

ANTALyA’DA orman yangınla-
rı riski artarken, bazı vatan-
daşların ormanlık alanlarda 
ve yakınlarında piknik ya-

pıp mangal yakmaya devam ediyor. 
Bu durum, hem yangın tehlikesini ar-
tırıyor hem de çevre kirliliğine yol açı-
yor. Döşemealtı ilçesindeki Milli Park 
içerisinde yer alan Güver Kanyonu’nda 
yasak olmasına rağmen mangal izleri 
dikkat çekiyor. Mangal yakmak yasak 
olmasına rağmen vatandaşlar yasakla-
ra uymamaya devam ediyor

GEÇMİŞTE BÜYÜK YANGIN OLDU

Geçmişte mangalcıların ateşinden 
çıkan yangın sonucu Güver Kanyo-
nu’nun tamamen yandığını ve bir or-
man mühendisinin de hayatını kay-
bettiğini söyleyen Ekoloji Uzmanı Prof. 
Dr. Tuncay Neyişçİ ormanlık alanlara 
giriş çıkışların kontrol altına alınması 
gerektiğini ifade ederek, “Biz sorunun 
çözümünü yasaklarda buluyoruz fa-
kat bu çözüm değil. Ormana gi-
riş çıkışı yasakladığınız za-
man kaçak giriş çıkışlara 
yol açarsanız. yasaklar-
la, sorumluluğu üçün-
cü kişilere devredi-
yoruz. Eğer bir sorun 
varsa bunun çözümü 
vatandaşları bilinçlen-
dirip, eğiterek sorum-
lulukları onlara devret-
memiz gerekiyor.  Orman 
Genel Müdürlüğü, ormanın 

olduğu her yerde oradaki nüfusun ihti-
yacını karşılayacak kadar piknik alanı-
nı farklı yerlerde kullanıma hazır hale 

getirmeli ve buradaki insanla-
ra da orman hizmetleri ve 

yangınları konusunda bil-
gi aktarmalıdır. Mangal 
yapmadan da piknik 
yapılabileceğini anla-
tılmalıdır.  yasaklar, or-
manla insan arasında-
ki ilişkiyi kırar” dedi.

yasakların, sadece 
vatandaşlara karşı uy-

gulanmasını da eleşti-
ren Neyişçi “Ormanlık alan 

içerisinde HES’e, maden ocağına, çöp-
lük yapılmasına izin vermişsiniz. Bu-
raya giren kamyonlar, personeller ve 
çalışan işçilerde mi giremeyecek orma-
na? O zaman bu tesisleri kapatmanız 
gerekiyor. Bunları eğitiyor ve denetli-
yor musunuz? Vatandaşları nasıl de-
netliyorsanız, orman içindeki ve biti-
şiğindeki herkesi denetleyebilirsiniz. 
Günümüz şartlarında insansız hava 
araçlarıyla da bu çok rahat bir şekilde 
yapılabilir” şeklinde konuştu.

ÇÖZÜM, VATANDAŞTAN MI 
BEKLENİYOR?

Prof. Dr. Neyişçi, Güver Kanyonu içe-

risinde Orman Genel Müdürlüğü per-
sonelleri tarafından, piknik ve man-
galcılara karşı denetimlerin yetersiz 
olduğunu ifade ederek, “Burada yapıla-
cak her türlü mangal ve piknik gibi uy-
gulamaların ciddi cezalara tabi olması-
na rağmen bunu denetlemesi gereken 
OGM personelleri, denetim görevini 
vatandaşlara  devretmiş sanırım. OGM 
personelleri, yasaklara karşı vatandaş-
ları uyarması ya da cezai işlem uygula-
ması gerekiyorken bu görevini yerine 
getirmeyerek, vatandaşların birbirleri-
ni uyarması için telkinlerde bulunma-
sı, bir ciddiyetsizlik göstergesidir” ifa-
delerini kullandı.

SERİK İlçe Tarım ve Orman Müdü-
rü Mustafa Çömezoğlu, keçiboynu-
zu ile ilgili uyarıda bulundu. Haspınar 
mahallesinde kooperatif genel kurulu-
na katılan İlçe Tarım ve Orman Müdü-
rü Mustafa Çömezoğlu, ilçede keçiboy-
nuzu lokasyon ve plantasyonunun en 
yoğun olduğu bölgenin Haspınar ma-
hallesi olduğunu söyledi. Çömezoğ-
lu, “Verimli bir üretimi gözlemliyoruz. 
Keçiboynuzu, hiçbir tarafı çöpe atıl-
mayan değerli bir meyvedir. Doğru-
dan tüketim yanında, çekirdekleri ilaç 
ve kozmetik sanayiinde, pekmez yapı-

mı sonrası posalar yem sanayiinde de-
ğerlendirilebilmektedir. Sizden ricamız 
tam olgunlaşmadan hasadını yapma-
yalım. Zira erken hasat ürün değerini, 

kaybını düşürebilmektedir” dedi.
Erken hasadın mahsurlarından bah-

seden Çömezoğlu, keçiboynuzu hasa-
dına önümüzdeki aylarda başlanacağı-

nı, verim kaybı yaşanacağı düşüncesi 
ile hasat zamanına uyulmadığını söy-
ledi. Çömezoğlu, “Öncelikle ürün dalın-
dayken nem oranının düşmesi gereki-
yor. Meyve rengi olgunlaştıktan sonra 
yeşilden kahverengiye döner. Meyve 
sapının kuruması, suyunu kaybetme-
si, meyvenin sallanmasında çıkardı-
ğı ses ile meyvenin ikiye bölündüğün-
de meyve içinin tamamen kahverengi 
rengi alması ve bal tadında olması, 
meyvelerin hasat zamanını belirleme-
de önemli bir kriterdir” dedi.
HABER MERKEZİ

Mangalcılar 
yine iş başında
Döşemealtı’daki Milli Park içerisinde yer alan Güver Kanyonu’nda yasak olmasına rağmen mangal izleri 
dikkat çekiyor. Mangal yakmak yasak olmasına rağmen vatandaşlar yasağa uymamaya devam ediyor
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Dünyadan 
kısa kısa

Uçak türbülansa 
girdi: 30 yaralı!

İSPANYA merkezli Air Europa’ya 
ait Boeing 787-9 Dreamliner tipi 
yolcu uçağı İspanya’nın başkenti 
Madrid’den Uruguay’ın başkenti 
Montevideo’ya gittiği sırada şiddetli 
türbülansa girdi. Türbülans nedeniyle 
en az 30 yolcu yaralanırken uçak 
Brezilya’ya acil iniş yaptı. Sağlık 
yetkilileri, yolcuların başlarından ve 
yüzlerinden yaralandığını açıkladı.

Başbakan Orban: 
Değişim yaklaşıyor

MACARİSTAN Başbakanı Viktor 
Orban’ın Siyasi Direktörü ve Macaris-
tan Parlamento Üyesi Balazs Orban, 
2024 ABD Seçimleri ve 30 Haziran’da 
Fransa’da düzenlenen genel seçimleri 
işaret ederek, “Biden, Macron… Deği-
şim yaklaşıyor. Kendiliğinden ve eş 
zamanlı olarak, Batı’nın seçmenleri 
liderlerini reddetmek için ayağa kalkı-
yor” dedi.

Singh: Yeniden 
iskele kurulacak

ABD Savunma Bakanlığı Basın Söz-
cüsü Yardımcısı Sabrina Singh, Gazze 
Şeridi’ne kurulan geçici iskelenin 
geçtiğimiz hafta olumsuz hava koşul-
ları sebebiyle 3’üncü kez taşınması 
hakkında konuştu. Singh, Gazze Şe-
ridi’ne kurulan geçici iskelenin hava 
koşulları nedeniyle Aşdod limanına 
taşındığını, uygun görüldüğü zaman 
tekrar insani yardımlar için kurulaca-
ğını belirtti.

Yapay et üretimi 
Florida’da yasak

ABD’NİN Florida eyaletinde 
laboratuvar ortamında imal edilen 
yapay etin üretimini, satışını ve dağı-
tımını yasaklayan yasa dün itibarıyla 
yürürlüğe girdi. Yapay eti ‘sahte et’ 
olarak tanımlayan Florida Valisi 
Ron DeSantis tarafından geçtiğimiz 
Mayıs ayında imzalanan yasayı ihlal 
edenler, 500 dolar para cezası veya 
60 güne kadar hapis cezası ile karşı 
karşıya kalacak.

Karayipler’i 
kasırga vurdu

ABD Ulusal Kasırga Merkezi’n-

den yapılan açıklamada, Beryl 

kasırgasının hızının saatte 257 

kilometreye yükseldiği ve Karayip-

ler’de bulunan Grenada’ya bağlı 

Carriacou Adası’na ulaştığı ifade 

edildi. Saint Vincent ve Grenadin-

ler Başbakanı Ralph Gonsalves, 

bir kişinin öldüğünü ve daha fazla 

can kaybının yaşanabileceğini 

açıkladı. Yerleşim alanlarının yüz-

de 90›ının zarar gördüğü belirtildi.

Le Pen’e karşı 
iş birliğindeler

FRANSA’DA merkez ve sol 

partiler, 30 Haziran’da düzenlenen 

genel seçimleri yüzde 33,15 oyla 

birinci bitiren Marine Le Pen’in 

Ulusal Birlik partisinin iktidara gel-

mesini engellemek için harekete 

geçti. 7 Temmuz’da yapılacak ikinci 

tur seçimlerinde bazı adayların, 

kazanma ihtimali yüksek olarak 

diğer adaylar için seçimden çekile-

bileceği ifade edildi.

300 bin çocuk 
yerinden edildi

BİRLEŞMİŞ Milletler Uluslara-

rası Çocuklara Acil Yardım Fonu 

(UNICEF), Haiti’de artan şiddet 

olayları nedeniyle 300 bin çocu-

ğun yerinden edildiğini duyurdu. 

UNICEF, bunun Mart ayından 

beri her dakikada bir çocuğun 

yerinden edildiği anlamına gel-

diğini belirtti. Açıklamada, “Ülke 

genelinde tahminen 3 milyon 

çocuk insani yardıma ihtiyaç 

duymaktadır” denildi.

DHA-İHA

Aklıma geliveren ilk başlık bu oldu. Yine 
soruyoruz ‘ciddi misiniz’? Duydunuz veya 
duymadınız ülke ekonomisini yöneten 

Sayın Bakanımız açıklıyor, “Türkiye’de asgari 
ücret düşük değil”. Açıklamayı, haber kanalla-
rında dinleyenler ‘bu şaka olmalı veya yanlış 
anladık’ gibi ikilem yaşamıştır. Ama Bakan Bey 
devam ediyor ve “Asgari ücret konusunun is-
tismarı popülizm” deyiveriyor. Peki, ülkemizde 
asgari ücret ne kadar birlikte tekrarlayalım, 17 
bin 2 lira doğru mu? Açlık sınırı ne kadar 18 bin 
9 yüz küsur. Ne diyelim, Eylül ayında enflasyon-
da düşüş olacakmış diyelim! Yemin ederim, ben 
artık oynamıyorum, yaşamdan istifa ediyorum 
diyesim geliyor. Ya siz ne diyorsunuz?

***
Dedik ve konuyu kapattık. Şimdi cümleye ‘ev 

kiralarında TÜFE dönemi başladı’ diye devam 
edelim. De az biraz başa dönelim neydi, 2022 
yılında enflasyonla mücadele kapsamında konut 
kiralarına yüzde 25’lik üst sınır getirilmişti. Ve 
dahi Pazartesi günü itibariyle uygulama sona 
erdi. Şimdi eskiden olduğu gibi 12 aylık Tüketici 
Fiyat Endeksi ortalaması geldi. Yani ne diyoruz 
yüzde 25’e ‘güle güle’, TÜFE’ye ‘hoş geldin’ 
diyor, sınırı rafa kaldırıyoruz. Artık ortada sınır 
mınır yok.

***
Temmuz ayının kira artış oranı da bugün açık-

lanan Haziran ayı enflasyon rakamları ile belir-
lenecekmiş. Böylece kira sözleşmesi bugünlerde 
biten kiracının gözü, enflasyon rakamlarında. 
Mesela, Mayıs ayında 12 aylık ortalama enflas-
yon yüzde 62 nokta küsur olarak açıklanmıştı 

değil mi? Hal böyle olunca bu durumda kira 
zammı ne kadar olur ki bir kesim ev sahibi yüz-
de yüz zam yapabilir mi? Veya sırada yeni bir 
kriz olur mu? Sorular soru olmaktan çıktı, kiracı 
açısından kaygı ve korkuya evirildi. 

***
İşin uzmanlarının görüşleri hiç de hayra ala-

met değil. Ne diyorlar, “Farklı bir düzenleme 
yapılmaması halinde, Temmuz’dan itibaren kira 
artış oranı yüzde 60’lar düzeyinde beklenebilir”.  
Peki bu nasıl etki yaratır? Bir kere yüzde 60’lar 
düzeyindeki bir zammın, kira artış dönemi gelen 
sözleşmelere çok büyük bir yük getireceği için 
ev sahibi ve kiracı arasındaki anlaşmazlıklar 
daha doğrusu kavgalar artmaz mı? Diğer bir soru 
da TÜFE sınırı aşılır mı?

*** 
Vatandaşın geçinememe sorununa barınma 

sorunu da eklenirken formüller de aranıyor mu 
acaba. Emeklisi, asgari ücretlisi, memuru, amiri, 
dar gelirlisi enflasyona karşı nasıl korunacak? 
Hakkını alamayan işçi, geçinemeyen emekli, 
kepenk kapatan esnaf, enflasyona teslim olmuş 
da vatandaşın yaşam standardı düşmüş, yerlerde 
yok olmuş. Sahiden enflasyon, Eylül ayında dü-
şer mi! Haydi canım eğlenmeyin.

Siz ciddi 
misiniz? Simru

 SİLAHTAROĞLU

HAYATA GÜLÜMSE

ANTALYA Havalimanı yöneti-
mi ve çalışanları ara-
sında çalışma ko-
şullarına yönelik 

iyileştirme görüşmelerin-
den sonuç çıkmayınca 6 
Haziran’da başlayan kriz, 
bugüne kadar geldi. Sen-
dika ve havalimanı yö-
netimi arasındaki anlaş-
maya dikkat çeken Turizm 
Kaptanları Sendikası Genel 
Başkanı Ümit Akduman, ha-
valimanına saat başı inecek 
ve kalkacak uçak sayı-
sının sözleşmeler-
le belirlendiğini 
ifade ederek, 
“Havalima-

nı çalışanları fazla ve özverili çalışma-
ların karşılığı alamıyor. Bu ne-

denle de olması gerektiği gibi 
çalışıyorlar. Buradaki sorun 

çalışanlardan değil yöne-
timden kaynaklanıyor” 
şeklinde konuştu.

SORUNUN KAYNAĞI 
YÖNETİM

Antalya Havalimanı yö-
netimi ve çalışanları ara-
sında çalışma koşullarına 

yönelik iyileştirme görüş-
melerinden so-

nuç çıkma-
yınca 6 

Hazi-
ran’da 

başlayan kriz, devam ediyor. Her 
gün onlarca uçuşun iptal edildiği, 
uçakların rötarlı ve geç kalmasıy-
la vatandaşlarında mağdur ol-
duğunu söyleyen Kaptanları 
Sendikası Genel Başkanı Ümit 
Akduman, bu durumun so-
rumlusunun havalimanı 
yönetimi olduğunu ifade 
ederek, “Yaratılan algı sorun-
ların kaynağı olarak çalışan-
lar gösteriliyor. Burada ciddi 
bir algı yapılmak isteniyor. Uçuşlar-
daki iptal ve rötarlardan kaynaklı, va-
tandaşlarda oluşan öfke ve siniri, ça-
lışanlara yönlendirerek sanki sorunu 
çalışanlar yaratıyormuş algısıyla so-
rumluluktan kaçmaya da çalışıyorlar” 
dedi.

Turizmin bir bütün olduğunu ve 
bu şekilde ele alınması gerektiği-
ni söyleyen Başkan Akduman, “Bu-

rada yaşanılan her sorun doğ-
rudan kente ve turizme etki 
ediyor. Havalimanında iş ya-
vaşlatmanın söz konusu ol-
madığı gibi aksine yönetim 
ve sendika arasındaki çalış-
ma neyse o şartlar uygulanı-

yor. Buradaki sorun çalışan-
lardan özveri beklerken emeğin 

karşılığını verme noktasında aynı he-
veste olmadıklarını görüyoruz.  Turizm 
her gün yeni bir rekor kırdığı Antal-
ya’da bu görüntüler yakışmıyor. Bu ne-
denle havalimanı çalışanlarının hakla-
rının kesinlikle korunması gerekiyor” 
ifadelerini kullandı.

MANAVGAT Ticaret ve Sanayi 
Odası (MATSO) Başkanı Seydi Tah-
sin Güngör, 28 Haziran’da FATF ta-
rafından yapılan değerlendirme 
ile Türkiye’nin ‘Gri Liste’den çıkarıl-
masıyla ilgili açıklama yaptı. Gün-
gör, gri listeden çıkarılmanın finans 
sektörü için büyük önem taşıdığı-
nı belirterek, bu durumun Türki-
ye’nin uluslararası finansal sisteme 
olan güvenini artıracağını ve ya-
bancı yatırımcılar için daha cazip 
bir ortam yaratacağını dile getirdi. 
Bu durumun Türkiye’nin finansal 
sisteminin güçlendiği ve uluslara-
rası standartlara uygun hale geldi-
ğinin bir göstergesi olduğunu vur-
gulayan Başkan Güngör, bunun da 
yabancı yatırımcıların ve finansal 
kurumların ülkeye güvenlerini ar-
tıracağını ifade etti.

ULUSLARARASI ALANDA 
İTİBARIMIZ ARTACAK

Türkiye’nin gri listeden çıkarılma-

sının, ülkenin ulus-
lararası platform-
larda finansal 
itibarını güç-
lendireceğini 
vurgulayan 
Güngör, “Bu 
adım Türki-
ye’nin finan-
sal sistemi-
ne olan güveni 
daha da artıra-
cak ve azalan risk 
algısı ile daha fazla 
yabancı yatırımcının art-
masına katkı sağlayacaktır. Türkiye 
ekonomisinin sürdürülebilir büyü-
mesi ve ekonomik büyümenin çe-
şitli sektörlere yayılması açısından 
son derece önemlidir” dedi. 

Başkan Güngör, gri listeden çıka-
rılmanın Türkiye’nin finansal altya-
pısının güçlülüğünü ve kara para 
aklama ve finansal terörizmle mü-
cadeledeki kararlılığını uluslararası 

topluma gösterdiği-
ni belirterek, bun-

dan sonraki sü-
reçte ülkenin 
uluslararası fi-
nansal ilişki-
lerin daha da 
iyileşeceğine 
inandığını ifa-

de etti.

İHRACAT 
YAPAN 

FİRMALARA 
OLUMLU 

YANSIMALARI OLACAK

İhracat yapan işletmelere yöne-
lik denetimlerin hafifleyeceğini 
kaydeden Başkan Güngör, “Ülke-
mize uluslararası ticarette daha 
kolay ve hızlı işlemler yapılma-
sı ile ihracat yapan firmalarımı-
za olumlu yönde yansımaları ola-
caktır” dedi. 

Güngör, yaşanan gelişmelerin 

ülkenin ekonomik büyümesine 
ve finansal istikrarına katkı sağla-
yacağını vurguladı.

Ülke olarak uluslararası finans-
man kaynaklarına daha kolay 
ve uygun koşullarla ulaşılması-
na olanak sağlayabileceğine vur-
gu yapan Başkan Güngör, “Kü-
resel yatırım fonlarının büyük 
bir kısmı yasal düzenlemeler ne-
deniyle gri listedeki ülkelere ya-
tırım yapamıyor. Bu engeli gri 
listeden çıkmamızla birlikte aşa-
cağız. Yabancı sermaye akışının 
hızlanması ve dış borçlanma ma-
liyetlerinin azalması, enflasyon-
la mücadelede Merkez Bankası’nı 
rahatlatacak ve yıl sonuna doğ-
ru beklediğimiz faiz indirimi süre-
cine daha rahat ulaşmamızı sağ-
layacaktır. Düşük maliyetli kredi 
ve yatırım imkânları, ekonomik 
büyümeyi destekleyebilir ve iş-
gücü piyasasını güçlendirebilir” 
dedi.   DHA

SERİK’TE bir iş merkezinin 3’üncü katındaki 
evde çıkan yangın kısa sürede söndürüldü. Mer-
kez mahallesi Yaşar Çıkla Apartmanı 3’üncü ka-
tında Suriye uyruklu kişilerin yaşadığı evde, 
öğle saatlerinde bilinmeyen nedenle yangın çık-
tı. Evin ayakkabılık kısmında çıkan yanın kısa 
sürede odalara sıçradı. Vatandaşların ihbarı 
üzerine olay yerine itfaiye ve polis ekipleri sevk 
edildi. 3 itfaiye aracının müdahale ettiği yangın, 
diğer dairelere sıçramadan söndürüldü. Yangın-
da evde bulunan eşyalar kısmen zarar gördü. 
Polis yangınla ilgili inceleme başlattı. DHA

İş yavaşlatma yok
algı yaratıyorlar
Antalya Havalimanı’nda yaşanan krizle ilgili konuşan Turizm Kaptanları Sendikası Genel Başkanı Ümit Akduman 
yaşanan rötarla ilgili havalimanı yönetimini işaret ederek, “İş yavaşlatma söz konusu değil, algı yapıyorlar” dedi

Grİ LİSte Sevİncİ
Manavgat Ticaret ve Sanayi Odası (MATSO) Başkanı Seydi Tahsin Güngör, 

Türkiye’nin, Mali Eylem Görev Gücü’nün (FATF) gri listesinden çıkarılmasına ilişkin 
yaptığı açıklamada “Gri listeden çıkarılmamız yatırım ortamını güçlendirecektir” dedi

evDe
çıKan 

YanGın
KOrKUttU
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AntAlyA’yA özel bulmAcA köşesi

Özlem
 SOYDAN

Kızlar Sivrisi
Zirve yürüyüşlerinin tadı 

bambaşka oluyor, adeta 
zihne işliyor. Başarmak 

hem bir olmuşluk hissi hem 
de gözünüzü daha yükseklere 
dikecek bir güven hissi veriyor.

Sabırsızlıkla beklediğim gün 
nihayet gel çattı. Toros Doğa 
Sporları Kulübü’nün (TODOSK) 
29’uncu Ulusal Yaz Dağcılık 
Şenliği, benim gibi birçok katı-
lımcının hayalini gerçekleştirdi. 
Cumartesi öğleden sonra Elmalı 
sınırları içerisinde bulunan 
Sedir Araştırma Ormanı’nda 
buluştuk. Zirve yapmasanız da 
bu ormanı görmek ve bir gece 
kamp atmak için bu etkinlik 
kaçmazdı. Çünkü bu ormana 
özel izinle giriş yapabiliyorsu-
nuz.

Kamp alanı sedir ağaçlarıyla 
çevrili, artı ormanda asırlık 
koruma altında olan ağaçlar da 
mevcut. Kısa bir yürüyüşe çıktı-
ğınızda yılkı atlarını da görebi-
liyorsunuz. Burası huzurun ve 
doğayla baş başa kalabileceği-
niz emsalsiz adreslerden biri…

Kamp alanından zirve 
görünmediğinden zirveye bir 
selam vermek için yürüdüğü-
müzde yağmura yakalandık. Bu 
güzelliğe bir de toprak kokusu 
eklenince mest olduk. Akşam 
bilgilendirme toplantısının 
ardından dinlenmeye çekildik. 
Çantalarımızı hazırladık. Her 
ne kadar uyumaya çalışsam da 
heyecandan çok başarılı ola-
madım. Gece 3.30’da yürüyüş 
başladı. Yürüyüşlerde akşa-
ma kaldığımız oluyordu ama 
ilk defa gecenin bu saatinde 
yürüyüşe başladım ve böylesi 
kalabalık bir grupla... Gecenin 
karanlığını tepe lambalarımız 
aydınlatırken sessizliği bozan 
tek şey botan seslerimizdi. 
Tahmini 2 kilometre orman yo-
lundan yürüyerek dağın eteğine 
ulaştık. Bazıları buraya kadar 
araçlarıyla geldiler. Bu yol kas-
larımızı ısıtmaya yardımcı oldu. 
Bir anda rampaya başlamak 
kötü olurdu. 

Lider önümüzde, biz arkasın-
da güzel bir tempoyla tırmanışa 
başladık. Böylesi kalabalık 
bir grupta tempo ayarlamak 
ciddi bir mesele ama lideri bu 
anlamda çok takdir ediyorum. 
Son rampaya kadar hiç nabız 
yaptırmadan gerek bir dakikalık 
molalarıyla gerek uzun mo-
lalarla bizi zirveye taşıdı. Bu 
tarz yürüyüşlerde herkesin aynı 
tempoyla yürümesi beklene-

mez, yapacağınız en büyük 
hata öne yetişmek için telaşa 
kapılıp kendinizi zorlamanız. 
Bisiklette de bu böyledir. Kendi 
temponda bir peloton yakalayıp 
devam etmek gerekir. Kop-
malar kaçınılmaz olur, zaman 
ilerledikçe kopmalar oldu ama 
hiç kimse arkada bırakılmadı. 
Grup grup ilerlemeye ve mo-
lalarda birleşmeye çalıştık. Zor 
bir parkur değildi, öncesinde 
çarşak yol bilgisi verilmişti ama 
bu kadarını beklemiyordum. 
Çarşak yol bizi biraz yordu. Ge-
nelde zirvelerde çok bitki örtüsü 
olmaz ama bu rota bir tık daha 
yeşildi. Bitki kökleri inişimizi 
kolaylaştırdı. Yol boyu bize 
çekirgeler eşlik etti. Bu da çok 
ilginç geldi bana, hayatımda hiç 
böyle çekirgeler görmemiştim. 
Hamam böceğine benzeyen 
çekirgeler, resmen dağı ele 
geçirmiş gibi her yerdeydiler. 

Herhangi bir kopma yaşama-
dan, son rampayı da -ki burası 
aşırı çarşaktı- bayağı minik 
minik adımlarla tırmanarak 6 
saatlik yürüyüşün ardından ilk 
grupla zirveye ulaştık. Bu zir-
veyi bu kadar istememe değdi. 
Muhteşemdi. Ne yorgunluk 
kaldı ne de başka bir şey. Bu 
duygu tarif edilemez. Bolca 
fotoğraf çekilip beslendikten 
sonra inişe geçtik. Tek sıkıntı, 
zirvede diğer grupları bekler-
ken çok oyalandık. Rüzgar olsa 
da sıcak bastırmaya başladı. 
Gözümüzü korkutan çarşak 
inişi eğlenceye dönüştü. Adını 
‘çarşakboard’ koyduk. Kaya 
kaya, kahkahalar eşliğinde bu 
etabı tamamladık. Artık güneş 
tam tepemizdeydi. Sıcaktan 
dolayı dönüş beni daha çok 
yordu ama finalde bizi çok 
güzel bir sürpriz bekliyordu. 
Asla unutmayacağım. Araba-
ların olduğu yerde yürüyüşe 
katılmayıp kamp alanına ring 
atan 2 araç vardı. Belki de bir 
insana edebileceğiniz en güzel 
dua: “Allah seni iyi insanlarla 
karşılaştırsın”... Tenzil Hanım’a 
sonsuz teşekkürler ve Allah 
onu da iyi insanlarla karşılaş-
tırsın. Bizi güneşin bağrında 2 
kilometre yürümekten kurtarıp 
kamp alanına ulaştırdı. 

TODOSK ekibine ve diğer 
katılımcılara da sonsuz teşek-
kürler. Bu etkinlikte herkes 
birbirine çok destek oldu ve 
67 kişi zirveyi gördü. Başka bir 
etkinlikte buluşmak dileğiyle 
sevgiler…

ANtAlYA Büyükşehir Belediyesi, 
elde kalan ürünlerinin ekonomi-
ye kazandırılması ve ürün kaybı-
nın önüne geçmek için Kumluca’ya 

Yaş Sebze Meyve Kurutma Tesisi ve Paketle-
me Tesisi kazandırdı. “Kumluca’da İsraf Azalı-
yor, Yerel Üretici Kazanıyor” sloganıyla başla-
nan, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı’nın 2022 
Yılı Sosyal Gelişmeyi Destekleme Progra-
mı (SOGEP) kapsamında desteklenen projey-
le Kumluca iki yeni tesise kavuştu. Büyükşe-
hir Belediyesi tarafından Kumluca Mavikent 
Toptancı Hal içerisinde hayata geçirilen Yaş 
Sebze Meyve Kurutma Tesisi ile Paketleme 
Tesisi faaliyete başladı.

ELDE KALAN ÜRÜNLER KURUTULACAK

Örtü altı üretimin yoğun olduğu ilçelerden 
olan Kumluca’da faaliyete geçen Yaş Sebze 
Meyve Kurutma Tesisi elde kalan ürünleri is-
raf olmaktan kurtarıp, ekonomiye kazandıra-
cak. Günlük azami 2-3 ton ürün kurutma ka-
pasitesine sahip Yaş Sebze Meyve Kurutma 
Tesisinde ürünlerin dilimlenip, kurutulması, 
paketlenmesi ve depolanması sağlanacak. 

ÜRÜNLER ÖZENLE PAKETLENECEK

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin ilçeye 
kazandırdığı Yaş Sebze Meyve Paketleme Te-
sisi de Kumluca ve çevre ilçelerde yetiştirilen 
ürünlerin değer kazanmasında önemli bir 
görev üstlenecek. Günlük 130-140 ton kapa-
siteye sahip Paketleme Tesisi’nde özenle pa-
ketlenecek yaş sebze meyvelerin yurt içi ve 
yurt dışına nakliye sırasında göreceği zarar 
en aza indirilerek, ürünlerin korunması sağ-
lanacak. 

HALKIN TESİSİ

Antalya Bü-
yükşehir 
Beledi-
yesi ta-
rafın-
dan, 
Kum-
lu-
ca Ta-
rımsal 
Kalkın-
ma Koo-
peratifi üye-
lerine, tesisteki 
makinelerin kul-

lanımı konusunda eğitim veriliyor. Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi ile Kumluca Tarım-
sal Kalkınma Kooperatifi arasında imzalanan 
protokol kapsamında tesisin yönetimi Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi’nde olacak. Ayrı-
ca Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
gıda mühendisi görevlendirilecek böylece sü-
reçte kooperatif yalnız bırakılmayacak. Koo-
peratif ise tesisi işletecek ve kooperatif üye-
si kadınlara istihdam sağlanacak. Bu sayede 
halk için yapılan tesisler, halk tarafından iş-
letilmiş olacak. 

ÇİFTÇİNİN YANINDAYIZ

Antalya Büyükşehir Belediyesi Tarım-
sal Hizmetler Dairesi Baş-

kanlığı Gıda Yüksek 
Mühendisi Bir-

sen Torun, 
“Antalya 

Büyükşe-
hir Bele-
diyesi 
olarak 
çiftçi-
lerimi-
zin her 

daim 
yanın-

da olmaya 
devam edi-

yoruz. Özellikle 
örtü altı tarımın yo-

ğun olarak gerçekleştiği Kumluca ve çevre-
sindeki ilçelerimizde, sık şekilde ürün kaybı 
yaşanıyordu. Bu kaybın önüne geçme hede-
fi doğrultusunda Yaş Sebze Meyve Kurutma 
Tesisi ve Paketleme Tesisi’ni Kumluca’ya ka-
zandırdık” dedi. 

MALİYETLERE KARŞI DESTEK

Kumluca Tarımsal Kalkınma Kooperati-
fi Başkanı Özgür Gömlekli, Kumluca’nın seb-
zeciliğin başkenti olarak anıldığını söyledi. 
Gömlekli, “Çiftçiler olarak, don, sel ve artan 
girdi maliyetlerine karşı mücadele ediyoruz. 
Özellikle son zamanlarda girdi maliyetleri-
miz çok arttı. Şimdi açılan tesisler sayesinde, 
çöpe gidecek ürünlerimiz değerlenecek. Bu 
şekilde hem ürünler israf olmayacak hem de 
çiftçi ekstra gelir elde etmiş olacak” diye ko-
nuştu.

ALTIN YUMURTLAYAN TAVUK

Kumluca Mavikent Mahallesi’nde yaşa-
yan çiftçi İsmail Bodur, “Şekil bozukluğu ya 
da istenen kaliteye gelmemesi sebebiyle is-
raf olan ürünler oluyor. Her dikimde yaklaşık 
yüzde 30-40 civarı bir ürün kaybımız oluyor. 
Ancak şimdi açılan tesisler, bizim için altın 
yumurtlayan tavuk oldu. İsraf olacak ürün-
ler kurutulup değerlenecek. Tesisleri ilçemi-
ze kazandırdığı için Başkan Muhittin Böcek’e 
teşekkür ederim. Bu tesisler inanıyorum ki 
çiftçinin yüzünü güldürecek” ifadelerini kul-
landı. HABER MERKEZİ 

büyükşehir’den 
iki yeni tesis

Büyükşehir Belediyesi’nin 2022 yılında çalışmalarına başladığı Kumluca Yaş Sebze Meyve 
Kurutma Tesisi ve Paketleme Tesisi faaliyete geçti. İki tesis örtü altı üretimin yoğun olduğu 

Kumluca ve çevre ilçelerde, elde kalan ürünleri israf olmaktan kurtarıp, ekonomiye kazandıracak
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Siyah beyazılar 
kontrolden geçti 

Yeni sezon hazırlıkları için topla-
nan Beşiktaş’ta futbolcular, sağlık 

ekibi tarafından esneklik, kuvvet, 
performans ve dayanıklılık testinden 
geçirildi. Yeni sezon hazırlıklarına BJK 
Nevzat Demir Tesisleri’nde başlayan 
Beşiktaş’ta futbolcuların ikinci grubu, 
sağlık ekibi tarafından esneklik, 
kuvvet, performans ve dayanıklılık 
testinden geçirildi.  

Başakşehir
sıkı çalışıyor 

Başakşehir, yeni sezon hazırlık-
larına yaptığı kuvvet antrenma-

nıyla devam etti. Trendyol Süper Lig 
ekiplerinden Başakşehir, 2024-2025 
sezonu hazırlıklarına devam ediyor. 
Turuncu-lacivertliler, sabah yaptığı 
kuvvet antrenmanıyla yeni sezon ha-
zırlıklarını sürdürdü. Başakşehir, akşam 
yapacağı idmanla çalışmalarına devam 
edecek.

Bekir Turaç 
Sivasspor’da 

Sivasspor, 25 yaşındaki forvet 
oyuncusu Bekir Turaç Böke’yi 

renklerine bağladı. Yeni sezon öncesi 
transfer çalışmalarını sürdüren Si-
vasspor, 25 yaşındaki forvet oyuncusu 
Bekir Turaç Böke ile anlaşmaya vardı. 
Sivas’a gelen sporcu, Başkan Vekili Ba-
hattin Eken’in katıldığı imza töreninde 
kendisini 3 yıllığına Sivasspor’a bağla-
yan sözleşmeye imza attı.

Ünlü boksörden
sürpriz ziyaret 

Dünyaca ünlü ABD’li eski ağır sık-
let boks şampiyonu Mike Tyson, A 

Milli Futbol Takımı’na, kendisi için özel 
yaptırılmış ay-yıldızlı boks eldivenini 
imzalayarak hediye etti. ABD’li eski 
ağır sıklet boks şampiyonu Mike Tyson, 
A Milli Futbol Takımı’na büyük bir jest 
yaptı. Tyson ile birlikte projeler yürüten 
iş insanı Vahap Oğuz Arslan, bu özel 
eldiveni Hakan Çalhanoğlu’na takdim 
etti.  

Jose Mourinho
acele etmiyor 

Fenerbahçe Teknik Direktörü Jose 
Mourinho, transfer döneminde 

doğru şeyleri, pazardaki doğru anda ve 
akıllı bir şekilde yapmak istediklerini 
söyledi. Fenerbahçe Teknik Direktörü 
Jose Mourinho, sarı-lacivertlilerin 
Topuk Yaylası kampı, takımın mevcut 
kadrosu ve transfer gündemine dair 
kulüp televizyonuna açıklamalarda 
bulundu.

Can Uzun
Frankfurt’ta 

Almanya Bundesliga ekiplerin-
den Eintracht Frankfurt, milli 

futbolcu Can Uzun’u 5 yıllığına kadro-
suna kattığını duyurdu. İmza töreninin 
ardından açıklamalarda bulunan Can 
Uzun, “Eintracht Frankfurt benim 
için ve gelişimim için mükemmel bir 
istasyon. Bu yeni mücadeleyi gerçekten 
sabırsızlıkla bekliyorum ve kendimi 
Frankfurt taraftarlarına tanıtmak için 
sabırsızlanıyorum” ifadelerini kullandı. 

ZAYİ
Antalya Kurumlar V.D. 0340860208 

sicil numaralı vergi mükellefiyim 
işletmemde kullandığım BEKO 300 TR  
AT0000135446 marka model sicil no’lu 
yeni nesil ÖKC yazar kasanın ruhsatı 

kayboldu. Hükümsüzdür.  
AKRA ENERJİ SİSTEMLERİ 
ELEKTRONİK TİC. LTD. ŞTİ.

OrDU Büyükşehir Belediyesi’nin 
ev sahipliğinde 5. kez düzenlenen 
2024 Ordu Triatlon Türkiye Kupası’na 
20 ilden 400 sporcu katıldı. Sporcu-
lar, yüzme, bisiklet ve koşu parkurla-
rında dereceye girebilmek için kıya-
sıya mücadele etti.

Antalya Fuarcılık İşletme ve Yatı-
rım A.Ş.’nin (ANFAŞ) Yönetim Kuru-

lu Başkanı 75 yaşındaki iş insanı Ali 
Bıdı da zorlu deniz şartlarına rağmen 
kupa mücadelesini ikincilikle bitir-
meyi başardı.

RAKİBİNİ KUTLADI

‘Demir Adam’ lakaplı Ali Bıdı, de-
nizde 1500 metre yüzdükten sonra 
40 kilometre bisiklet sürdü, ardından 

10 kilometre koştu.
Birinciliği kendi yaş kategorisin-

de İsviçreli Werner Ammann’a kaptı-
ran Bıdı, rakibini başarısından dola-
yı kutladı.

İki gün süren Ordu Triatlon Türki-
ye Kupası, yarışmada dereceye giren 
triatletlerin ödüllerini almaları ile so-
nuçlandı.  İHA 

KEMEr Belediyesi küçük orta küçük boy 
pehlivanı Görkem Yasin Şefik, 46. Gelenek-
sel Uluborlu Kiraz Festivali ve Yağlı Pehli-
van Güreşlerinde kürsüye çıkma başarısı 
göstererek ikinci oldu. 

 Isparta’nın Uluborlu ilçesinde düzenle-
nen 46. Geleneksel Uluborlu Kiraz Festi-
vali ve Yağlı Pehlivan Güreşlerinde ikin-
ci olan Görkem Yasin Şefik’i tebrik ettiğini 
söyleyen Kemer Belediye Başkanı Necati 
Topaloğlu, Kemer Belediyesi pehlivanları-
nın başarılarının artmaya devam edeceği-
ne olan inançlarının tam olduğunu söyle-
di.  473 pehlivanın katıldığı Uluborlu’da er 
meydanında 16 başpehlivan da kıyasıya 
güreşti. Kıran kırana geçen Uluborlu Yağ-
lı Pehlivan Güreşlerinde Ertuğrul Dağdevi-
ren Okan Acar’ı yenerek başpehlivan oldu.  
HABER MERKEZİ 

ANTALYASPOr Kulübü, 58’inci 
kuruluş yıldönümünü kutla-
dı. Kulübün sosyal medyada 
yaptığı paylaşımda, “2 Tem-

muz 1966 tarihinde kurucu başkanı-
mız Atilla Vehbi Konuk ve arkadaşla-
rı tarafından kurulan Antalyaspor’un 
58. yılını gururla kutluyoruz. Nice mut-
lu yıllara Antalyaspor!” ifadelerine yer 
verildi. Antalyaspor, resmi sitesinde 
yaptığı paylaşımda, kulübün 58. yıl dö-
nümünü kutladı. Paylaşımda, “2 Tem-
muz 1966’da başlayan gurur dolu yol-
culuğumuz bugün tam 58 yaşında. 
Kırmızı-beyaza gönülden bağlı tüm ta-
raftarımızın günü kutlu olsun!” ifadele-
rine yer verildi. Ayrıca, “Kuruluşumu-
zun 58. yıl dönümünde başta Kurucu 
Başkanımız Atilla Vehbi Konuk ve ku-
lübümüzün kurucu yönetimi olmak 
üzere tüm arma sevdalılarını saygı, 
rahmet ve minnetle anıyoruz” açıkla-
malarına yer verildi. 

BOZTEPE’DEN 2 TEMMUZ MESAJI 

Antalyaspor Başkanı Sinan Boztepe, 
kulübün 58. kuruluş yıldönümü dolayı-
sıyla  mesaj yayınladı. Mesajında, An-

talyaspor’un kurucu başkanı Merhum 
A. Vehbi Konuk ve arkadaşlarının ce-
saret ve özveriyle kurdukları kulübün, 
Antalya’nın birlik ve beraberlik sem-
bolü olduğunu belirtti. Başkan Bozte-
pe, “Bugün 2 Temmuz. Ortak sevdamız 
Antalyaspor’umuzun kuruluş yıl dönü-
mü. Bugün, kurucu başkanımız Mer-
hum A. Vehbi Konuk ve arkadaşlarının 
imkansızlıklar içinde cesaret, özve-
ri ve en önemlisi aşkla çıktıkları yolun 
ilk adımlarının atıldığı gün. renkle-
ri kutsal bayrağımızdan, arması ecda-

dımızdan alınan, Antalya›mızın birlik 
ve beraberlik sembolü, en büyük mar-
kası olan kulübümüzün 58›inci kuru-
luş yıl dönümü. Yenikapı Suspor, Fer-
rokromspor ve İlk Işıkspor’un can 
verdiği, her gün katlanarak büyüyen 
sevdası ile hayatımızın en önemli par-
çası haline gelen Antalyaspor’umuzun 
gurur günü. Tarihimizden aldığımız 
güç, renklerimizden aldığımız cesa-
ret, yivli minaremizden aldığımız bağ-
lılık ve dünya güzeli kentimizin üzeri-
mize yüklediği sorumlulukla, bu kutsal 
emaneti taşıyor olmanın onurunu ya-
şıyoruz” dedi. 

‘YILMAZ BEKÇİLERİYİZ’

Başkan Boztepe, Antalyaspor’un ta-
rihinden güç aldıklarını ve bu kutsal 
emaneti taşımaktan onur duydukları-
nı belirterek taraftarlara seslendi.  Baş-
kan Boztepe, mesajının sonunda, ku-
rucu başkan Merhum A. Vehbi Konuk 
ve kulübün gelişmesinde emeği geçen 
tüm başkanlar, yönetim kurulu üyele-
ri, personeller ve taraftarlara teşekkür-
lerini ileterek, “Biz, A. Vehbi Konuk ve 
kurucu idare heyetimizin ilk günkü he-

yecanını, 1982 yılında yaşadığımız ilk 
şampiyonluğun coşkusunu, Veli’lerin, 
Yarkın’ların, Metin’lerin onur mücade-
lesini, Amigo İlistir›lerin Ali Dayı’ların, 
Miloş’ların aşkını, deplasman yolun-
da canlarını hiçe sayan, tribünlerde ne-
fesimiz olan taraftarımızın özverisini 
kendimize düstur edindik. En zor gün-
lerimizde bu duygularla hareket ediyo-
ruz. 58 yıldır tertemiz sayfalara yazılan 
şanlı tarihimizin yılmaz bekçileri ola-
rak kuruluş yıl dönümümüzü büyük 
gurur ve heyecanla kutluyoruz. Bu ve-
sile ile Kurucu Başkanımız merhum A. 
Vehbi Konuk başta olmak üzere kulü-
bümüzün bugünlere gelmesinde eme-
ği geçen ilk yönetim kurulu üyeleri-
mize, bayrağımızı onurla taşıyan tüm 
başkanlarımıza, tarihimiz boyunca gö-
rev alan yönetim kurulu üyelerimize, 
kulübümüze yıllarını veren personel-
lerimize ve bu camianın gerçek sahibi 
Büyük Antalyaspor taraftarına sonsuz 
teşekkürlerimizi ve şükranlarımızı su-
nuyoruz. Bugün daha yüksek sesle bir 
kez daha haykırıyoruz. En büyük An-
talyaspor!” ifadelerine yer verdi.  
HABER MERKEZİ 

AnTAlyASpor BAşkAnı SİnAn BozTepe:

Kutsal emaneti 
gururla taşıyoruz
Antalyaspor’un 58’inci kuruluş yıldönümü nedeniyle mesaj yayınlayan Başkan Sinan Boztepe “Dünya güzeli 

kentimizin üzerimize yüklediği sorumlulukla, bu kutsal emaneti taşıyor olmanın onurunu yaşıyoruz” dedi

HeM Spor HeM TATİl
Kepez Belediyesi Spor Kulübü’nün yaz 

spor okullarına katılan çocuklar, ilk derslerin-
de duruş eğitimi aldı. Altyapısından yetiştiği 
sporcularının başarılarıyla tanınan Kepez 
Belediyesi Spor Kulübü’nün yaz spor okulla-
rındaki çocuklar, ilk derslerinde duruş eğitimi 
aldı. Öğrencilerin spor disipliniyle tanıştıkları 
verimli bir yaz tatili geçirmeleri amacıyla 8 
farklı branşta düzenlenen kurslar, eş zamanlı 
olarak başladı. Futbol, basketbol, voleybol, 
cimnastik, güreş, taekwondo ve tenis öğren-
menin ilk adımlarını atan çocuklar, duruş, 

selamlama, topa vurma ve temel hareketleri 
öğrendi. Kepez ilçesi Yeni Mahalle’deki kulüp 
binasında kayıtların devam ettiği kurslar, Ey-
lül ayına kadar sürecek. Haftada 3 saat olan 
futbol dersleri; Kuzeyyaka Spor Tesisleri’nde, 
tenis branşı kulüp binasında, güreş ile cim-
nastik Çok Amaçlı Spor Salonu’nda, voleybol, 
basketbol, taekwondo dersleri Turgut Özal 
Spor Salonu’nda veriliyor. Haftada 2 saat 
olan yüzme kayıtları ve dersleri ise Adnan 
Menderes Tam Olimpik Yüzme Havuzu’nda 
yapılıyor.  İHA

‘Demir aDam’ 
iKinci olDu
Türkiye Triatlon Federasyonu tarafından düzenlenen, 2024 Ordu Triatlon Türkiye 

Kupası sona erdi. Demir Adam lakaplı 75 yaşındaki ANFAŞ Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Bıdı, zorlu şartlara rağmen şampiyonayı ikinci olarak bitirdi kemer Belediye 

pehlivanı kürsüde



293 TEMMUZ 2024 ÇARŞAMBA

KEMEr ilçesinde 1 Temmuz Denizcilik ve Kabotaj Bayramı tö-
renle kutlandı. Törene Kemer Kaymakamı Ahmet Solmaz, Kemer 
Belediye Başkanı Necati Topaloğlu, Kemer Jandarma Komutanı 
Ömer Seyhan, Kemer Emniyet Müdürü Harun Mere, Kemer Sahil 
Güvenlik Komutan Vekili Batuhan Günal, Kemer Liman Başkanı 
Mustafa Halli, Kemer G-Marina Müdürü Levent Tokaç, Kemer 
Belediyesi meclis üyeleri Timur Zabitoğlu ile Hüseyin Sek katıldı. 
Programa katılan protokol üyeleri, Kemer Sahil Güvenlik Komu-
tanlığı’ndan tekne ile denize açıldı.  DHA

1 Temmuz Denizcilik ve Kabotaj 
Bayramı’nın 98. Yılı coşkuyla kutlandı. 
Denizcilik ve Kabotaj Bayramı’nda ge-
leneksel yüzme, çıpa çıkarma yarışları 
ile fly board gösterileri gerçekleştirildi.  
1 Temmuz Denizcilik ve Kabotaj Bayra-
mı’nın 98. yılı kutlamaları kapsamında 
Kaleiçi Yat Limanı’nda düzenlenen tö-
rene, Antalya Valisi Hulusi Şahin, An-
talya Cumhuriyet Başsavcısı Yakup 
Ali Kahveci, Antalya Vali Yardımcıla-
rı Mustafa Hulusi Arat, Suat Seyitoğlu, 
Yalçın Sezgin, Erol Tanrıkulu,  Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkan Danışma-
nı Lokman Atasoy, Antalya Bölge Li-
man Başkanı Muhammet Alper Keçe-
li, Deniz Ticaret Odası (DTO) Antalya 
Şube Başkanı Ahmet Çetin ve vatan-
daşlar katıldı. 

1 TEMMUZ VATAN               
KURTARMANIN GÜNÜ 

Vali Hulusi Şahin törende yaptığı ko-
nuşmada, ‘Bu mavi sular tarihimiz-
de çok önemli. Bugün sadece denizle-
rin önemini anlatan bir gün değil, bu 
vatan kurtarmanın bayramıdır. Bu de-
nizler bugün bizimse 1 Temmuz Kabo-
taj Bayramı’nda kutladığımız de-
ğerler sayesindedir. Milli 
Mücadele İstiklal Har-
bi sayesindedir. İstik-
lal Harbi’nin o kah-
raman nesli ve 
Gazi Mustafa Ke-
mal Atatürk sa-
yesindedir. Hep-
sini rahmetle, 
minnetle, şük-
ranla yad ediyo-
rum. 1 Temmuz, 
Milli Mücadele 
destanıdır. Bunu ço-
cuklarımıza gelecek ne-
sillerimize çok iyi anlata-

lım” dedi.
Antalya Büyükşehir Beledi-

ye Başkan Danışmanı Lok-
man Atasoy da 1 Tem-

muz Denizcilik ve 
Kabotaj Bayra-

mı’nı kutlayarak, 
‘Türk denizciliği-
nin egemenliği-
nin ve bağımsız-
lığının sembolü 
olan önemli bir 
günü kutluyoruz. 

Mavi vatanın ko-
runması yönünde 

çaba gösteren bütün 
güvenlik güçlerimize 

minnetlerimizi sunuyoruz. 

Antalya Büyükşehir Belediyesi olarak 
hem denizlerin korunması hem de de-
niz kenti Antalya’nın bu yönde geliş-
mesi için çalışmalarımızı azim ve ka-
rarlılıkla sürdüreceğiz’ diye konuştu. 

FLYBOARD GÖSTERİSİ BÜYÜLEDİ 

Renkli görüntülerin ortaya çıktığı he-
yecanlı yarışmalara Antalyalılar ve tu-
ristler yoğun ilgi gösterdi. Yüzme, de-
nize atılan çıpayı çıkarma yarışlarında 
yarışmacılar kıran kırana mücadele 
etti. 500 metre yüzme yarışında Mev-
lüt Efe Güler birinci, Atakan Ercan ikin-
ci, Berk Boz üçüncü oldu. Bayrağı yağlı 
direkten alma yarışması ve çıpa çıkart-
ma yarışını ise Muhammet Resul Ak-
kuş kazandı. Etkinlikler kapsamında 

yapılan flyboard gösterisi heyecanla iz-
lendi. Su yüzeyinde gerçekleşen akro-
batik hareketler izleyenleri büyüledi.

Antalya Büyükşehir Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek, 1 Temmuz Deniz-
cilik ve Kabotaj Bayramı dolayısıyla 
Antalya Vali Yardımcı Suat Seyitoğlu, 
Antalya Bölge Liman Başkanı Muham-
met Alper Çetin ve Konyaaltı Belediye 
Başkanı Cem Kotan’ı Antalya Büyük-
şehir Belediyesi Elektronik Gemi Dene-
tim Merkezi’nde ağırladı. Başkan Bö-
cek, Antalya’da deniz araçları kaynaklı 
kirliliğin 7/24 denetlenmesi amacıyla 
Büyükşehir Belediyesi tarafından ha-
yata geçirilen Elektronik Gemi Denet-
leme Sistemi’nin faaliyetleri hakkında 
bilgi verdi. HABER MERKEZİ

AnTALYA merkezde yer alan Güzeloba, Ye-
nigün, Kanal, Cam Piramit Kreş ve Gündüz 
Bakımevi’nde eğitim gören minikler, Atatürk 
Kültür Merkezi Aspendos Salonu’nda düzen-
lenen törende mezuniyet heyecanı yaşadı. 
Minikler, yılsonu gösterilerinde hazırladıkla-
rı dans şovlarıyla büyük beğeni topladı. Aile-
lerin de hazır bulunduğu programda, öğren-
ciler 2023- 2024 eğitim öğretim döneminde 
elde ettikleri bilgi ve yetenekleri sahneleme 
imkanı buldu. Büyükşehir Belediyesi kreş 
öğrencilerinin gösterileri alkış toplarken, ai-
leler çocuklarının performansları karşısında 
büyük mutluluk yaşadı.

Antalya Büyükşehir Belediyesi Sosyal Hiz-
metler Dairesi Başkanı Güven Ulutekin, yap-
tığı konuşmada, “Eğitimde fırsat eşitliği sağ-
lamak ve geleceğin nesillerini en iyi şekilde 
yetiştirmek bizim en büyük önceliğimizdir. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi olarak 14 il-
çede 15 kreşimizle hizmet veriyoruz. Amacı-
mız, sizlerin bize emanet ettiği çocukları Ata-
türk ilke ve devrimleri doğrultusunda, vatan 
sevgisiyle, ülkesine, milletine ve bayrağına 

bağlı bireyler olarak yetiştirmek” dedi.
Ulutekin, hedeflerinin 19 ilçede 36 kreş 

açarak 5 bin öğrenciye ulaşmak olduğunu 
anlatarak, şöyle konuştu: “Yeni açılan kreş-
lerle öğrenci sayımız 2 bine yaklaştı. Tasarruf 
tedbirlerine rağmen yeni kreşler açmaya de-
vam edeceğiz. Bazı kreşlerimiz ücretsiz, bazı-
ları ise ekonomik ve uygun fiyatlarla hizmet 
veriyor. Bu projeye destek veren Belediye 
Başkanımız Muhittin Böcek’e teşekkür edi-
yorum. Antalya genelinde bu projeyi yay-
gınlaştırmak için çalışmaya devam edece-
ğiz.”  DHA

Yat Limanı
renkLendi

Antalya’da 1 Temmuz Denizcilik ve Kabotaj Bayramı çeşitli etkinliklerle 
kutlandı. Yat Limanı’nda yapılan kutlamalar renkli görüntülere sahne oldu 

Antalya’da Denizcilik ve Kabotaj Bayramı coşkuyla kutlandı

Kemer’de 
denize 
çelenk 

bırakıldı

Hem bayram 
hem festival

Kumluca’da Kabotaj 
Bayramı kutlandı

FİnİKE Belediyesi tarafından düzen-
lenen ve geleneksel hale gelen Finike 
Festivali ve 1 Temmuz Kabotaj Bayramı 
kutlamaları 3 gün boyunca unutulmaz 
anlara sahne oldu. 29 Haziran’da yapı-
lan Görkem Durmaz konseri ile başla-
yan festival, ardından son dönemlerin 
popüler sanatçısı Reynmen ve son gün 
olan 1 Temmuz’da da Berkay konserle-
riyle tamamlandı.

İlçede yaşayan vatandaşların yanı 
sıra ilçe dışından çok sayıda turistin ka-
tıldığı etkinliklerin açılışında konuşan 
Finike Belediye Başkanı Mustafa Geyik-
çi, festivalin Finike’de bir geleneğe dö-
nüştüğünü ifade etti. DHA

KUMLUCA’DA Denizcilik ve Kabotaj 
Bayramı etkinlikleri, Karaöz Sahili’n-
de gerçekleşti. Etkinlikler, Belediye Baş-
kanı Mesut Avcıoğlu, Kumluca Kayma-
kamı Tekin Erdemir, ilçe protokolü, sivil 
toplum kuruluşları ve siyasi parti tem-
silcileri, meclis üyeleri, mahalle muhtar-
ları ve Kumluca halkının yoğun katılı-
mıyla yapıldı. Etkinlik saygı duruşu ve 
İstiklal Marşının okunması ile başladı. 

Törene Kaymakam Tekin Erdemir, Be-
lediye Başkanı Mesut Avcıoğlu, siya-
si parti ilçe başkanları, STK temsilcileri, 
daire amirleri, muhtarlar ve vatandaş-
lar katıldı. Ardından Kaymakam Erde-
mir ve Başkan Avcıoğlu deniz şehitle-
ri adına denize çelenk bıraktı. Protokol 
konuşmalarının ardından Kumluca Be-
lediyesi Anadolu Halk Dansları Toplu-
luğu halk oyunu gösterisi ve Kumluca 
Gençlik Merkezi (KUMGEnÇ) Orkestrası 
konseri ile katılımcılar keyifli anlar ya-
şadı. DHA

Kemer’de lavanta Hasadı
TuRizMi çeşitlendirmek ama-

cıyla 700 rakımlı Gedelme Yayla-
sı’ndaki Kemer Belediyesi’ne ait 
2 bin 650 metrekarelik araziye 
kurulan salıncak, oturma alanları, 
dilek ağacı, eşek maketi, fotoğraf 
çekim çerçeveleri ve tahterevalli 
tanıtım etkinlikleri öncesinde 
süslendi. Antalya Büyük-
şehir Belediyesi ile 
ortak bir çalışma 
sonrasında tarı-
ma elverişli hale 
getirilen Kemer 
Belediyesi’ne ait 
araziye dikilen 
lavantaların 
hasadının yapımı 
başlandı. Lavanta 
hasadına ücretsiz 

olarak taşınan vatandaşlar, mor 
renklerle bezenen lavanta bahçe-
sinde ve fotoğraf çekim alanla-
rında bol bol fotoğraf çektirdi. 
Turizmi çeşitlendirmek amacıyla 
lavanta tanıtım etkinlikleri 

düzenleyen Kemer Belediyesi, 
etkinlikler kapsamında vatan-
daşların tarihi Gedelme Kalesi, 
Gedelme Mağarası ve 2 bin yıllık 
çınar ağacını ziyaret etmesine de 
olanak sağlıyor.

Kemer Belediyesi Park ve Bah-
çeler Müdürü Gencay Kay-

rak, yaptığı konuşmada, 
ilk lavanta ekiminin 

2022 yılının Nisan 
ayında Antalya 
Büyükşehir Bele-
diyesi’nin katkı-
larıyla yapıldığı-
nı hatırlatarak, 

bu yıl 2 bin 700 
lavanta fidanı 

diktiklerini söyledi. 
HABER MERKEzi 

Lavanta tanıtım ekinlikleri kapsamında Kemer Belediyesi’nin Gedelme Yaylası’nda 
oluşturduğu lavanta bahçesinin hasadı yapılmaya başladı. Belediye araçlarıyla 
ücretsiz olarak lavanta bahçesine götürülen vatandaşlar bol bol fotoğraf çekti

Büyükşehir kreşlerinde 
mezuniyet coşkusu

Büyükşehir Belediyesi, bünyesinde hizmet veren kreş ve gündüz bakımevlerinde 
eğitim gören çocuklar yılsonu gösterileriyle büyük beğeni topladı. Programın 

sonunda kep fırlatma töreniyle mezun olan miniklere diplomaları takdim edildi
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